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رئیس جمهور کشورمان گفت: اقدامات هلدینگ پتروپالایش اصفهان بر اســاس برنامه است و این امر منجر به 
امیدآفرینى در جامعه مى شود.

آیت ا... ابراهیم رئیسى عصر جمعه در آیین بهره بردارى رسمى از طرح زیست محیطى تصفیه گازوئیل هلدینگ 
پتروپالایش اصفهان ضمن قدردانى از جواد اوجى وزیر نفت، جلیل سالارى مدیرعامل شرکت ملى پالایش و پخش 
فرآورده هاى نفتى و محسن قدیرى مدیرعامل هلدینگ پتروپالایش اصفهان به دلیل اجراى خوب پروژه هاى این 
هلدینگ اظهار داشت: همه برنامه ها و اقدامات در دستور کار براى این هلدینگ به خوبى در حال انجام است و مایه 

امید آفرینى براى مردم خواهد بود.

وى با بیان اینکه در هلدینگ پتروپالایش اصفهان در کنار اجراى پروژه هایى که در راســتاى حفظ محیط زیست 
در دستور کار است، توســعه زنجیره ارزش صنعت نفت نیز مشاهده مى شــود، افزود: این امر یکى از اصلى ترین 

مسئولیت هاى اجتماعى این هلدینگ است که به خوبى در حال محقق شدن است.
رئیس جمهور با اشاره به اشتغال زایى خوب در هلدینگ پتروپالایش اصفهان نیز گفت: نقطه قوت این اشتغال زایى 

ایجاد فرصت شغلى براى نخبگان است که این امر براى ما بسیار مبارك است.
وى با اشاره به ارتباط هلدینگ پتروپالایش اصفهان با شرکت هاى دانش بنیان ابراز داشت: استان اصفهان پایتخت 
شرکت هاى دانش بنیان اســت و سرمایه گذارى صنایع بزرگ در این شــرکت ها نیز منجر به امیدآفرینى و ایجاد 
حس امنیت در بین جامعه دانشگاهى و نخبگان مى شود که این امر منجر به ماندگارى نخبگان در کشور مى شود.

آیت ا... رئیسى با اشاره به اینکه روند فعالیت ها و اجراى پروژه ها در هلدینگ پتروپالایش اصفهان بیانگر برنامه محور 
بودن فعالیت ها در این مجموعه است، گفت: هر گونه حمایت لازم را از این صنعت خواهیم داشت و امیدواریم هر 
چه زودتر اهداف تعریف شده براى این هلدینگ محقق شود تا شاهد رســیدن به جایگاه واقعى آن در سطح بین 

الملل باشیم.
وى  اضافه کرد: به همه مسئولان و صاحبان صنایع نیز تاکید مى کنم که در زمینه سرمایه گذارى در صنعت توجه 
داشته باشند چرا که در غیر این صورت از دنیا عقب خواهیم ماند و باور داشته باشیم که دنیا در همه عرصه ها و به ویژه 

صنعت نفت روز به روز در حال رشد و سرمایه گذارى است و چنانچه ما از این امر غافل شویم، عقب خواهیم ماند.
وى در ادامه با بیان اینکه کیفى ســازى تولید در صنعت نفت از اهداف محورى دولت در راستاى ارتقاى سلامت 
مردم است، اضافه کرد: تلاش امروز متخصصان در سنگر تولید روز به روز دشمن را ناامیدتر و زمین گیرتر مى کند.

رئیس جمهور با تاکید بر ضرورت اصلاح الگوى مصرف و اهتمام جدى به فرهنگ سازى در این زمینه گفت: اقدام 

بزرگ پتروپالایشگاه اصفهان در تولید روزانه 100 هزار بشــکه سوخت پاك، کیفى سازى تولید در صنعت نفت از 
جمله اهداف محورى دولت و موجب رفع آلایندگى و ارتقاى سلامت مردم است.

وى اظهار داشت: به همان میزانى که اعداد و ارقام در تولید مورد توجه است، باید کیفیت در تولید بنزین، گازوئیل و 
سایر محصولات نفتى و پتروشیمى نیز مورد توجه قرار گیرد. برنامه محورى و ضمیمه کردن دانایى به توانایى ها، 
با ارتباط موثر صنعت و دانشگاه و استفاده از ظرفیت 150 شــرکت دانش بنیان از جمله رموز موفقیت پتروپالایش 
اصفهان در اجراى این طرح بزرگ ملى است. همت بلند دست اندرکاران این طرح در به سرانجام رساندن آن، آن هم 

16 ماه زودتر از موعد مقرر، نویددهنده موفقیت هاى بزرگ دیگر در آینده است.

رئیس جمهور در آیین بهره بردارى رسمى از طرح زیست محیطى تصفیه گازوئیل هلدینگ پتروپالایش اصفهان:

 اقدامات هلدینگ پتروپالایش اصفهان برنامه محور است

تفاهم نامه همکارى توسعه زیست بوم فناورى زنجیره هاى ارزش صنعت نفت میان 
معاونت علمى و فناورى ریاست جمهورى و هلدینگ پتروپالایش اصفهان در حضور 

رئیس جمهور به امضا رسید.

مراسم بهره بردارى رســمى از واحد تصفیه گازوئیل پتروپالایشگاه اصفهان عصر 
جمعه با حضور آیت ا... ابراهیم رئیسى برگزار شد، در حاشیه این مراسم تفاهم نامه 
همکارى «توسعه زیست بوم فناورى زنجیره هاى ارزش صنعت نفت» میان معاونت 
علمى و فناورى و اقتصاد دانش بنیان ریاســت جمهورى و هلدینگ پتروپالایش 
اصفهان در حضور آیت ا... سید ابراهیم رئیسى به امضاى دهقانى فیروزآبادى معاون 
علمى و فناورى رئیس جمهور و محســن قدیرى مدیرعامل هلدینگ پتروپالایش 

اصفهان به امضا رسید.
به موجب این تفاهم نامه «ایجاد و توســعه زیســت بوم نــوآورى و افزایش عمق 

بومى سازى فناورى هاى کلیدى» تسهیل و حمایت خواهد شد.
همچنین ارتقاى بهره ورى صنعت پتروپالایش و توســعه انرژى هاى تجدیدپذیر 
شامل «توسعه زیرساخت افزایش بهره ورى و مدیریت پسماند صنعت پتروپالایش» 
و «ایجاد ارزش افزوده زیرساخت هاى پتروپالایش و تولید انرژى پاك» در دستورکار 

قرار خواهد گرفت . 
اجــراى ایــن تفاهم نامه توســط صندوق نــوآورى و شــکوفایى تأمیــن مالى

 خواهد شد.

با حضور رئیس جمهور صورت گرفت؛

امضاى  تفاهم نامه همکارى توسعه زیست بوم فناورى 
زنجیره هاى ارزش صنعت نفت

بهره بردارى از واحد تصفیه گازوئیل شرکت پالایش نفت اصفهان 

       

آب دریاى عمان به اصفهان نزدیک تر شد
۳

کار در فولاد مبارکه کار در فولاد مبارکه 
با برنامه ریزى دقیق با برنامه ریزى دقیق 
در حال پیشرفت استدر حال پیشرفت است

رئیس جمهور در آیین راه اندازی نیروگاه شهید 
حاج احمد کاظمی شرکت فولاد مبارکه::

۸

دستور آغاز اجراى مرحله دوم طرح بزرگ آبرسانى به فلات مرکزى در سفر رئیس جمهور به اصفهان

۲۶

نسخه برنامه هفتم 
کمبود پزشک را
 رفع می کند؟

نمایشگاه گردشگری 

ویترینی برای جذب 

بیشتر گردشگران

افت نگران کننده  نمرات امتحان نهایی دسترسی منازل و کسب و کارهای اصفهان به فیبرنوریجهان نما علت داغ کردن آیفون ۱۵استان کدام قسمت های مرغ را هرگز نباید خوردتکنولوژی سلامت

اعتمادسازی قیمتی!

گزارش آنچه از حضور یک روزه آیت ا... سید ابراهیم رئیسی در استان گذشت

سفر پروپیمان رئیس جمهور به اصفهان 

قیمت های لاکچری مشاوره 
در سبد معیشت خانواده جایی ندارد

طوفان تیم 
فرهاد با دبل 

قایدی

۳

۲

۲

در صفحه ۷۷ بخوانید بخوانید

در سبد معیشت خانواده جایی ند

یوفان تیمططوطو متن تیف منا ممیمیو ییووو مممییننن ییتتووو ماا تتففاننففطوطططوطوفططوو طوفان تیمفف
بباد درفرهاد با دبرففر افرها داد بببرره ددددد بب اااا ببههره هفف فرهاد با دبففففف
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۲

در صفدر صف

مربى ذوب آهن:

یکى از تیم هاى بالاى جدول  
در ایجاد موقعیت گل هستیم

نماینماماینمانمای

ویتتویتویتویت

شیشبیبیش بیشب

هنب آب آهن:  آهنن:ب

لاىى بالاىجدول   جدوى ولىبالا لالاىىج جد لاىجدولى با
یمتگل هستیمیتگل هت گلهستیت گل هستیم ستییت گل

مربى جوان ذوب آهن معتقد است سبزپوشان اصفهانى از نظر ایجاد 
موقعیت گل یکــى از تیم هاى بالاى جدول لیگ هســتند و ابراز 

امیدوارى مى کند که ذوبى ها...
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براى بى حجاب اولى ها
 تذکر در نظر گرفته مى شود

افت نگران کننده
  نمرات امتحان نهایى 

خبرخوان
کاربرد جدید ماسک!

  روزنامه فرهیختگان | نزدیــک به 
ســه ســال دور بودن بچه ها از آداب مدرسه و 
غیرحضورى شدن کلاس ها به بهانه هاى مختلف 
کرونا، آلودگى هوا و حتى کمبود گاز و سرما باعث 
شده برخى بچه ها سبک زندگى متفاوتى را براى 
خودشــان پیش بگیرند. برخى از آنها مى گویند 
که در ســال هاى قبل با پروفایل ها و لباس هاى 
مختلــف خودشــان را به همکلاسى هایشــان 
مى شناســاندند و حالا ممنوع بــودن آرایش در 
مدرسه باعث شــده برخى براى پوشاندن چهره 
اصلى شان به ماســک پناه ببرند و برخى هم که 
همچنان اصرار دارند از لوازم آرایشــى استفاده 
کنند، سر کلاس با ماسک بنشــینند تا از دست 
تذکرات معلمان و کادر مدرســه در امان بمانند. 
یکى از معلم هاى مدرســه مقطع متوسطه دوم 
مى گوید که تعدادى از دانش آمــوزان در طول 
این سه ســال اصلاح صورت و ابرو داشته اند که 
این کار هنوز یکى از ممنوعات در مدارس است 
و برخى نیز کارهایى مانند پیرسینگ بینى و لب 
انجام داده اند که اســتفاده از این نوع زیورآلات 
در مدرســه ممنوع اســت، براى همین ترجیح 
مى دهند آنها را زیر ماســک پنهان کنند تا دیده

 نشود.

نوشته عجیب یک نانوایى
تصویرى از نوشــته عجیب    برترین ها |
پشت شیشه یک مغازه نانوایى در فضاى مجازى 
پربحث شده است. روى کاغذ نصب شده بر شیشه 
این نانوایى آمده که ایســتادن در صف با تاپ و 

شلوارك ممنوع است!

شاهکار تازه تلویزیون!
پخش بازى پورتو و بنفیکا    برترین ها |
در شبکه 3 حاشیه ساز شد. صداوسیما در اقدامى 
عجیب تبلیغــات خود را با ادیــت تابلوهاى دور 
زمین پورتو و بنفیــکا پخش کرده اســت و به 
این صورت مرزهاى حــق کپى رایت را جابه جا 
کرده اســت! درواقــع آگهى هــاى دور زمین 
مســابقه این دو تیم پرتغالى با زبان فارســى و 
معرفى محصولات ایرانى بــه بینندگان همراه

 شد! 

از عجایب در بالاى زمین!
از   شــمارى    روزنامه فرهیختگان | 
فیلم هاى در حــال اکران و حتى اکران نشــده 
ســینماى ایــران در ســرویس ســرگرمى 
نمایشگرهاى هواپیماهاى خطوط هوایى امارات 
نمایش داده مى شــود. مشــخص نیست کدام 
شــرکت پخش داخلى یا خارجــى، حق نمایش 
این آثار را به خطــوط هوایى امــارات فروخته 
اســت، اما آنچه مشخص اســت، اینکه بدون 
اجازه پخش کننــده یا تهیه کننــده، این فیلم ها 

قابل نمایش در این بستر نیست.

راننده نابغه
  رکنا| معروف ترین راننده تاکسى تهران 
که به 8 زبــان زنده دنیا صحبــت مى کند متولد 
ســال 1322 و متولد شــهر تبریز است و قریب 
به 40 سال اســت که در شــهر تهران مشغول 
رانندگى تاکســى اســت. وى بارها مســافران 
خارجــى را در تهران راهنمایى کــرده و حتى از 
برخى از مسافران خارجى در منزل خود پذیرایى 
کرده است. او بارها توسط شــهروندان تهرانى 
و حتى برخــى از ســازمان ها و نهادهاى دولتى 
موردتقدیر و تمجید قرارگرفته اســت. دهباشى 
بــه مهربانى و حرفــه اى بودن شــهرت دارد و 
مى تواند به زبان هاى فارسى، انگلیسى، ارمنى، 
آشــورى، ترکى، آلمانى و فرانسوى و همچنین 
به زبان هاى محلى مانند آذرى، گیلکى، کردى 
و برخى دیگر از زبان هاى محلى ایران صحبت

 کند.

نایب رئیس مجلس شوراى اســلامى گفت: 90 درصد 
بدحجابى هــا و بى حجاب هایى که ما در کشــور داریم 
اینها عناد و غرض و مرض ندارند؛ اینها یا ناشى از ضعف 
آموزه هاى دینى ما اســت، یا بى عرضگــى و کم کارى 
دستگاه هاى فرهنگى ماست که نتوانسته اند درست این 
موضوع را تبیین کنند، یا تأثیر تلاش گسترده دشمن است 

که با همه وجود در این زمینه کار مى کند. 
حجت الاسلام ذوالنورى در گفتگو با «ایلنا»، درباره اینکه 
آیا لایحه عفاف و حجاب، قابلیت اجرایى شــدن دارد و 
اینکه خود لایحه منجر به ازدیاد پرونده در محاکم قضایى 
نمى شــود، گفت: قطعاً قابلیت اجرایى دارد. این لایحه 

بیشتر موارد را به صورت تخلف دیده است. آن کسانى که 
حرفه اى در تخلف نیستند و در حقیقت بى حجاب اولى 
هستند، خیلى شهره نیستند و غرض و  مرض ندارند، اینها 
تذکر و جرائم کوچک براى تنبیه شــان است که حالا به 

کار قضایى نکشد.
نایب رئیس مجلس شوراى اسلامى خاطرنشان کرد: اما 
براى کسانى که چهره هستند، سلبریتى هستند، ستاره 
سینما هستند و کسانى هستند که فالوور و دنبال کنندگانى 
دارند که کامــلاً اینها را رصد مى کنند، بــه دلیل اینکه 
خطاى اینهــا روى دیگران هم تأثیــر مى گذارد در این 

لایحه نسبت به آنها متفاوت نگاه شده است.

همزمان با آغاز ســال تحصیلــى و پیــش از آن، در زمان 
ثبت نام هــا، موضوعــات مختلفى در فضــاى مجازى از 

مشکلات تحصیلى دانش آموزان مطرح شده است.
امســال، 16 میلیون و 700 هزار دانش آمــوز در 12 پایه 
تحصیلى وارد بیش از 100 هزار مدرسه در سراسر کشور 
شده اند. از این جمعیت حدود 600 هزار نفر نیز دانش آموز 
کلاس دوازدهم هستند که امسال، هم باید براى کنکور 
مهیا شــوند و هم در خــرداد 1403 در امتحانات نهایى 
شرکت کنند. عملکرد سال آخرى ها در امتحانات هماهنگ 
کشورى چند سالى است که رضایت بخش نبوده و میانگین 
کشورى نمرات به تعبیرى ناامیدکننده است تا حدى که این 

موضوع به دغدغه اى ملى تبدیل شــده است. خبرگزارى 
«فارس» در گزارشى نوشــت: در خرداد 1402 میانگین 
نمرات نهایى پایــه دوازدهم در مدارس اســتعدادهاى 
درخشان براى پسران 15/89 و براى دختران 16/63، در 
مدارس دولتى براى پســران و دختران به ترتیب 8/77 و 
10/48 و در مدارس غیردولتى براى پسران 10/24 و براى 

دختران 12/04 بوده است.
در شهریور ماه امسال محسن زارعى، رئیس مرکز ارزشیابى و 
تضمین کیفیت نظام آموزش و پرورش گفت که امسال فقط 
یک نفر معدل 20 داشت که دانش آموز پسر بود که در رشته 
علوم تجربى در مدرسه نمونه دولتى تهران درس مى خواند. 

دغدغه جدید ضرغامى 
  برترین ها | بعد از حل مشــکل ســیم کارت 
گردشگران، سرویس هاى بهداشــتى معضل جدى 
وزیر گردشگرى شده است. پیش ازاین بحث سیم کارت 
بدون فیلترى گردشــگرى، بسیار سروصدا کرده بود. 
حالا وزیر گردشــگرى در اقدامى تازه با انتشار یک 
توییت درخواست کرده اســت که در مساجد را براى 
گردشــگران باز بگذارند تا از ســرویس بهداشــتى 
استفاده کنند. ضرغامى نوشته: «از ائمه محترم جمعه 
درخواست مى کنم درب مســاجد بین راهى و مساجد 
درون شهرى که در مسیر عبور گردشگران قرار دارد را 
باز نگه دارند. اگر امام جماعت ندارند حداقل سرویس 
بهداشتى، صحن و شبستان مسجد را در اختیار مردم 
قرار دهند. در صورت لزوم به آنان کمک فنى و اعتبارى 

هم مى کنیم.»

فقط10درصد افغانستانى ها 
غیرمجازند

در ماه هاى اخیــر و حتى    روزنامه ا یران |
قبل از آن، هیچ اتفاق خاصى در کشور نیفتاده بود که 
ناگهان دیدیم مسئله مهاجران و برادران افغان برجسته 
شد؛ چنانکه در چند روز اخیر یک حرکت سازماندهى 
شده در فضاى مجازى شروع شده و از خطر افغان ها 
مى گوید، اما واقعاً سئوال این است که مگر در مدت دو 
سال گذشته اتفاقى در کشور افتاده است که این مسئله 
باید برجسته شود؟ از 5 یا 6 میلیون نفر تنها 10 درصد 

ورود غیرمجاز داشته اند و باقى ویزا گرفته اند. 

91 درصد چک ها وصول شدند
به گــزارش روابط عمومــى بانک    میزان |
مرکــزى، طى تیرمــاه 1402، 91/2 درصــد از کل 
چک هاى مبادله  شده در سامانه چکاوك، وصول شده 
است. این نسبت ازنظر مبلغى نیز معادل 87/3 درصد 
است. درصد تعداد و مبلغ چک هاى وصول شده در ماه 
قبل از آن (خرداد ماه ســال 1402) به ترتیب معادل 

91/7 درصد و 88/4 درصد بوده است.

صادرات دارو به 40 کشور
ســید حیدر محمدى، رئیس سازمان    میزان |
غذا و دارو صادرات دارو را نشان تعامل خوب ایران با 
کشور هاى همسایه دانست و از افزایش سه برابرى دارو 

و صادرات دارو هاى ایرانى به 40 کشور دنیا خبر داد.

ورود به جنگل  ممنوع است
عطاءا... کاویان، مدیرکل    دیده بان ایران |
حفاظت محیط زیســت مازندران با اشاره به تبلیغات 
غیرقانونى برخــى تورهاى گردشــگرى در فضاى 
مجازى با عنــوان «برگزارى تورهــاى گاوبانگى» 
در اســتان گفــت: ورود هرگونه تور گردشــگرى با 
عنوان «تــور گاوبانگى» در مناطق جنگلى اســتان 
در ایــام گاوبانگــى (15 شــهریور تــا 15 مهرماه) 
ممنوع اســت. فصل گاوبانگى بــه دوره جفت گیرى
 مرال ها گفته مى شــود که از نیمه شــهریور تا نیمه 
مهرماه به مدت یک ماه ادامه دارد. دوره مذکور مقطع 
حساســى براى این  گونه در معرض انقراض به شمار

 مى رود.

روزانه چقدر بنزین 
وارد مى کنیم؟

سیدکاظم دلخوش، نماینده مجلس در    ایسنا|
خصوص تعیین تکلیف بنزین در برنامه هفتم توسعه 
اظهار کرد: براى بنزین تا امروز هیچ تصمیمى نهایى 
اخذ نشده است. وى ادامه داد: روزانه بالغ بر 30 میلیون 
لیتر بنزین از خارج وارد مى کنیم و هزینه این واردات نیز 
سنگین است. دلخوش با بیان اینکه برخى به دنبال این 
هستند که بنزین به جاى خودرو به افراد و خانوارها داده 
شود، گفت: این روش را قبول نداریم، چراکه بنزینى 

نداریم که به خانواده ها بدهیم.

ســفر یک روزه رئیس جمهور به اصفهان در هفتمین روز 
پاییز امسال به همراه جمعى از اعضاى هیئت دولت نتایج 
پروپیمانى در برداشت. از تمرکز بر پروژه هاى آبى که نقشى 
حیاتى در اصفهان خشک دارد تا افتتاح طرح هاى صنعتى 
و فولادى و افتتاحیه «نوبل اســلامى» با عنوان «جایزه 

بین المللى مصطفى» در حوزه علم و فناورى.
درواقع علت اصلى سفر رئیس جمهور به اصفهان حضور 
آیت ا... رئیسى در همین برنامه و  افتتاحیه پنجمین دوره 
جایزه بین المللى مصطفى(ص) بود که به نوبل اسلامى 
در جهان مشهور است. ریاست جمهورى اما طى این سفر 
یک روزه چندین طرح مهم در حوزه آب، صنعت، دانش و 

فناورى را نیز افتتاح کرد.
از آخرین سفر سید ابراهیم رئیسى به اصفهان بیش از یک 
سال و سه ماه مى گذرد؛ ســفرى که ابراهیم رئیسى را بر 
آن داشت که به مهمترین موضوع اصفهان به خصوص 
در شرقى ترین نقطه این اســتان بپردازد که نتیجه اش 
217 مصوبه و تصویب 30 هزار میلیارد تومان اعتبار براى 

طرح هاى مختلف استان اصفهان بود. 
حالا این دومین سفر ریاســت جمهورى بعد از این مدت 
است که او بازهم به بحث آب پرداخته و به این ترتیب او با 
بازدید از مرحله نخست طرح انتقال آب از دریاى عمان به 
اصفهان دستور عملیات اجراى فاز دوم این طرح بزرگ آبى 

را نیز داده است.
عملیات اجرایى مرحله نخست این پروژه مهر سال 1401 
آغاز شد و هم اینک در 24 نقطه فعال با حضور 14 پیمانکار 
در حال تکمیل است. اجراى این طرح فقط باهدف تأمین 
آب براى صنایع موجود در استان خواهد بود و طرح توسعه 

واحدهاى صنعتىِ آب برَ در دستور کار نیست.
گفته شده از مزایاى مهم پروژه انتقال آب از دریاى عمان 
احیاى رودخانه زاینده رود است که با اجراى مرحله نخست 
آن، برداشت آب از زاینده رود توسط صنایع قطع خواهد شد 
و در مرحله دوم علاوه بــر آب صنایع، مازاد آب در بخش 
آشامیدنى، کشــاورزى و حقابه محیط زیست به مصرف 
خواهد رســید، درواقع 70 میلیون مترمکعب در مرحله 
نخســت و 400 میلیون مترمکعب آب در مرحله بعد از 

طریق اجراى این پروژه آب به اصفهان انتقال داده مى شود.
همچنین با اجراى این پروژه، منابع آب سطحى و زیرزمینى 
اســتان اصفهان بیشــتر مى تواند در بخش کشاورزى 
مورداستفاده قرار گیرد و بدین ترتیب گشایشى در منابع 

و مصارف منطقه رقم مى خورد.
البته سفر یک روزه ریاست جمهورى به اصفهان تنها به 
پروژه هاى آبى ختم نشد و او همچنین اقدام به افتتاح فاز 
نخست نیروگاه «شهید کاظمى» فولاد مبارکه به ظرفیت 
307 مگاوات کرد. این نیروگاه، سومین واحد نیروگاهى 
خودتأمین صنایع است که تاکنون وارد مدار شده و براى 
بهره بردارى از این پروژه حدود 20 هــزار میلیارد تومان 
سرمایه گذارى توسط شــرکت فولاد مبارکه انجام شده 
است. داشتن بالاترین استانداردهاى نیروگاهى، کاهش 
میزان مصرف گاز و آب مصرفى و بومى سازى بیش از 70 
درصد تجهیزات از جمله ویژگى هاى نیروگاه «شهید حاج 

احمد کاظمى» شرکت فولاد مبارکه است.
رئیســى همچنین پروژه تصفیه گازوئیل پالایشــگاه 
اصفهان را نیز به طور رسمى افتتاح کرد. طرح بزرگى که با 

سرمایه گذارى 6 هزار و 784 میلیارد تومان و 511 میلیون 
یورو در پالایشگاه اصفهان اجراشــده و برآورد افزایش 
سودآورى آن 263 میلیون دلار در سال پیش بینى مى شود.

با اجراى این طرح روزانه 360 تُن گوگرد از گازوئیل تولیدى 
پالایشگاه اصفهان جداسازى مى شود و میزان گوگرد آن 
از 10 هزار به PPM 10 تقلیــل مى یابد. همچنین تولید 
روزانه 16 میلیون لیتر گازوئیل و سوخت پاك مُنطبق با 
استاندارد «یورو 5» که موجب جلوگیرى از انتشار روزانه 
300 تُن گوگرد در هواى کلانشهرهاى کشور مى شود، از 
ویژگى هاى دیگر این پروژه است. با توجه به اینکه 15 هزار 
میلیارد ریال صرفه جویى در بخش اجراى پروژه و ارزآورى 
معادل 180 هزار میلیارد ریال از محل عدم النفع به ازاى 
یک میلیون و 250 هزار دلار از دیگر دستاوردهاى اجراى 

این پروژه محسوب مى شود.
افتتاح طرح هاى فناورى در شرکت هلدینگ پتروپالایش 
اصفهان از دیگر برنامه هاى ســفر ریاست جمهورى به 
اصفهان بود که بر این اساس تفاهم نامه همکارى «توسعه 
زیست بوم فناورى زنجیره هاى ارزش صنعت نفت» میان 
معاونت علمى و فناورى و اقتصاد دانش بنیان ریاســت 
جمهورى و هلدینگ پتروپالایــش اصفهان به امضاى 
روح ا... دهقانــى فیروزآبــادى معاون علمــى و فناورى 
رئیس جمهور و محســن قدیــرى مدیرعامل هلدینگ 

پتروپالایش اصفهان رسید.
به موجب این تفاهم نامه «ایجاد و توسعه زیست بوم نوآورى 
و افزایش عمق بومى سازى فناورى هاى کلیدى» تسهیل 

و حمایت خواهد شد. 
آیت ا... سید ابراهیم رئیسى همچنین در آخرین ساعات سفر 
خود به اصفهان با حضور در منزل آیت ا... حسین مظاهرى 
از مراجع تقلید با او دیدار کرد و در طى این دیدار، گزارشى از 
اقدامات دولت در حوزه تولید، عمران، بهبود شاخص هاى 
اقتصادى و سیاست خارجى را براى این مرجع تقلید ارائه 
کرد. آیت ا... مظاهرى نیز بــا بیان دغدغه مردم اصفهان 
در خصوص آب و تشــکر از اقدامات دولت در تأمین آب 
اصفهان، بر ادامه تلاش دولت براى بهبود معیشت مردم و 

اصلاح برخى ناهنجارى هاى فرهنگى تأکید کرد.
سرانجام ریاست جمهورى پس از یک روز پربار در اصفهان، 
جهت حضور در مراسم «جایزه بین المللى مصطفى» راهى 
سالن اجلاس امام خامنه اى اصفهان شد و پس از افتتاحیه 
پنجمین رویداد جایزه بین المللى مصطفى(ص)،  اصفهان 

را به مقصد تهران ترك کرد.

قیمت خدمات روانشناســى و مشــاوره لاکچرى است 
و دست خیلى ها از آن کوتاه اســت. این باعث شده که 
خیلى ها عطاى درمــان روح و روانشــان را به لقایش 
ببخشــند و با توســل به راهکارهاى دیگر مثل روان 
شناسان مجازى و زرد اقدام به درمان خود کنند که خود 
آسیب بیشــترى را در پى خواهد داشت. آسیبى که البته 
به گفته رئیس سازمان نظام روانشناسى و مشاوره کشور 

قرار است کاهش پیدا کند.
على فتحى آشتیانى این موضوع را در سخنرانى مراسم 
معارفه اش بیان کرد؛ یعنى زمانى که هنوز سکان نظام 

روانشناسى را به شکل جدى به دست نگرفته درحالى که 
معلوم نیســت آیا او بعداز این اولین سخنرانى در سمت 

جدیدش همانند پیشینیانش عمل کند یا خیر؟ 
اما او از تلاش هایى گفته که با برنامه ریزى درست بتوانیم 
زمینه ارائه خدمات روان شناســى و مشاوره را در جامعه 
بهتر و راحت تر سازیم و آســیب هاى اجتماعى ناشى از 

مشکلات روان شناختى را کاهش دهیم.
حالا این امیدوارى وجــود دارد که بــا تدابیر این مدیر 
جدید قدرى از هزینه هاى ســنگین خدمات مشاوره و 
روانشناسى کاهش یابد و اقشــار بیشترى بتوانند از این 

خدمات استفاده کنند.

درست اســت که تا قبل از کرونا هم آمار و ارقام، از نیاز 
بخش قابل توجهى از مردم کشور به خدمات روان درمانى 
خبر مى دادند اما بعد از دوران کرونا این آمار حسابى تکان 
خورد. علتش هم تأثیرات منفى کرونا بر زندگى اجتماعى 
مردم است. از بحران هاى معیشتى و آموزشى در دوران 
کرونا که بگذریم، تغییر ســنت ها و روابط اجتماعى در 
کنار محدودیت هاى کرونایى همه و همه دست به دست 
هم داد تا آمار متقاضیان اســتفاده از خدمات مشاوره و 

روانشناسى افزایش یابد.
پیگیرى پوشش بیمه اى خدمات روانشناسى و مشاوره 
موضوعى است که سازمان نظام روانشناسى و مشاوره 

کشور سالیان سال است به دنبال آن بوده و خوشبختانه 
امسال نتیجه داده و قرار است ریاست جدید این مهم را 

اجرایى کند.
حسین عباسى، جامعه شناس و پژوهشگر اجتماعى است 
که معتقد اســت وقتى ســبد خانوار خالى از هزینه هاى 
مشــاوره و روانشناســى مى شــود، نبایــد از افزایش 
آمار خودکشــى، طلاق و هزار و یک جــرم در جامعه 
تعجب کرد؛ مســائل و مشــکلاتى که ریشــه همه در 
مشکلات روحى و روانى افراد اســت اما سلامت روان 
آنقدر مهجور اســت که اصلاً در زندگى افراد حســاب

 نمى شود.

قیمت هاى لاکچرى مشاوره در سبد معیشت خانواده جایى ندارد

سفر پروپیمان رئیس جمهور به اصفهان 

دریا قدرتى پور

لادن ایرانمنش

نخ نما و کهنه؛ موضوعى که از یک دهه پیش شــروع شد و کم کم شکل 
بحرانى به خود گرفت. حالا 410 شهرستان از کمبود پزشک متخصص رنج 
مى برند. دلیل کمبود پزشکان متخصص در کشور متعدد است؛ از پزشکانى 
که پاى رفتن و مهاجرت را انتخاب کرده اند و یا آنهایى که از خدمت در مناطق 
محروم گریزانند و گرد انتخاب رشــته محل هــاى این چنینى نمى گردند 
هرکدام باعث شده که توزیع ناعادلانه پزشک در کشور خودش را بیش از 

گذشته نشان بدهد.
حالا بیش از 400 شهرســتان بالاى 50 هزار نفر جمعیت کشــور با عدم 
دسترسى به پزشکان متخصص در رشــته هاى مختلف روبه رو هستند و 
به تازگى نماینده مردم ملایر در مجلس نسبت به این موضوع واکنش نشان 

داده است. 
هادى بیگى نژاد، عنوان کرده که در برخى از مناطق کشور که عدم دسترسى 
به پزشک زیاد است، با صف هاى طولانى مواجه هستیم و مردم باید روزها و 

حتى ماه ها در نوبت انتظار بمانند.
او به طور مشــخص درباره حــوزه انتخابیه خودش این طور گفته اســت: 
«در بیمارستانى یک پزشــک متخصص داریم که اگر به هر دلیلى نتواند 
حضورداشته باشــد، کار کل مجموعه مى خوابد و در برخى موارد هم براى 

راه اندازى بخشى، متخصص نداریم.»

معین الدین سعیدى، نماینده چابهار چند روز پیش در نطقى ضمن اشاره به 
کمبود پزشک در سیستان و بلوچستان، اعلام کرد: با این روندى که در حال 
رخ دادن است چه بسا شاهد روزى باشیم که مجبور شویم پزشک بنگلادشى 

و هندى وارد کنیم.
جملاتى تکرارى که تنها مختص به امروز نیســت و چند سالى هست که 
مطرح مى شود و نشان مى دهد که مســئله کمبود پزشکان متخصص در 

مناطق مختلف کشور به یک بحران بزرگ تبدیل شده است.
حالا اما چشم ها به برنامه هفتم توســعه دوخته شده و این امیدوارى هست 
که در این برنامه طبق کلیاتى که در مجلس به تصویب رسیده بتوانیم از این 

بحران عبور کنیم.
محمدحسن آصفرى، نماینده مردم اراك اما هفته پیش و دقیقاً یک روز قبل 
از بررســى لایحه برنامه هفتم آب پاکى را روى دست همه ریخته و اعلام 
کرده بود که در این برنامه براى جبران این کمبودها اقدامى اساسى مشاهده 
نمى شود: «بسیارى از شهرها و مناطق محروم و مرکز شهرستان ها با کمترین 
تعداد پزشک متخصص مواجه هستند و باید وزارت بهداشت اقدامى در این 
حوزه انجام دهد. لازم است در بخش سلامت برنامه هفتم عبارت افزایش 25 
درصدى جذب نیروى متخصص به صراحت ذکر شود تا دولت و دستگاه هاى 
اجرایى مکلف به تأمین تعداد موردنیاز پزشک متخصص شوند تا این کمبود 

مشکل آفرین به ویژه در مناطق محروم مرتفع شود».
در حال حاضر سرانه پزشک متخصص در ایران 62 پزشک به ازاى هر 100 
هزار نفر است، درحالى که متوسط سرانه پزشک متخصص در کشورهاى 
منطقه، 143 پزشک به ازاى هر 100 هزار نفر است. البته درباره این که تعداد 
کمبود پزشک چه میزان است، تا حدودى اعداد با یکدیگر متفاوت است اما 
در یک نگاه کلى، درباره اصل کمبود پزشک و پزشک متخصص در کشور 
اتفاق نظر وجود دارد. طبق گزارش سال گذشته کمیسیون اصل 90 مجلس 
سرانه پزشک عمومى در کشور 130 پزشک به ازاى 100 هزار نفر است یعنى 
13 پزشک به ازاى هر 10 هزار نفر، درحالى که در کشورهاى پیشرفته این 

عدد بین 300 تا 500 پزشک است. 

خورشید کیایى

نسخه برنامه هفتم کمبود پزشک را رفع مى کند؟
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تولید نشاى گل ارکیده 
با کمترین هزینه در اصفهان

دسترسى منازل و کسب و 
کارهاى اصفهان به فیبرنورى 

جریمه پزشک متخلف
پزشک متخلف به گرفتن سـکه به عنوان زیر میزى 
از بیماران، در تور تعزیـرات حکومتى اصفهان افتاد. 
مدیر کل تعزیرات حکومتى اصفهـان گفت: جمعى 
از مـردم از پزشـک متخلف فوق تخصـص جراحى 
عروق در خیابان شمس آبادى در سامانه 190 وزارت 
بهداشت مبنى بر دریافت هزینه مازاد بر تعرفه اعلام 
شده و درخواسـت سـکه تمام بهار آزادى از بیماران 
شکایت کردند. مختارى افزود: موضوع در کمسیون 
مـاده 11 طـرح و پـس از تاییـد تخلف بـه تعزیرات 
حکومتى ارسال و رسیدگى شـد. مختارى افزود: در 
بررسى ها تخلف پزشک مشخص شد و فرد متخلف 
به پرداخت یک میلیـارد و 450 میلیون ریال در حق 
دولت و بازگرداندن سکه ها به شاکیان و مهر و موم 

مطب محکوم شد.

آبیارى فضاى سبز با 
پساب تصفیه شده

مدیرعامل سازمان پارك ها و فضاى سبز شهردارى 
اصفهان با بیان اینکه در حال حاضر سـالانه هشت 
میلیـون متر مکعـب پسـاب تصفیه شـده فاضلاب 
شـهرى در اختیار این سـازمان قرار مى گیرد، گفت: 
ایـن آب، با تصفیـه مجدد، ضـد عفونى و در شـبکه 
توزیـع آب فضـاى سـبز تزریـق مى کنـد. مجیـد 
عرفان منـش بـا بیـان اینکه شـهر اصفهـان حدود 
شـش هزار هکتار عرصه فضاى سبز داردافزود: این 
فضاى سـبز سـالانه 60 میلیون مترمکعـب آب نیاز 
دارد، در حالى که کمتر از 30 میلیون متر مکعب آب 

در اختیار داریم. 

تندباد تا پایان هفته 
کارشـناس پیش بینى اداره کل هواشناسى اصفهان 
گفت: شـرایط جوى اسـتان از روز دوشـنبه تا پایان 
هفته به نسـبت ناپایدار اسـت و رشـد ابر و وزش باد 
مهمترین پدیده جوى در اسـتان اسـت و در مناطق 
غربى و شمال غربى رشـد ابر و احتمال وقوع تند باد 
و طوفان هاى لحظه اى در سـاعات بعدازظهر وجود 
دارد. محمد رضا رفیعى افزود: وقوع تند باد لحظه اى 
در مرکز استان اصفهان هم براى روزهاى دوشنبه و 

سه شنبه پیش بینى شده است. 

توزیع 9 میلیون جلد 
کتاب درسى

رئیـس اداره رفـاه و پشـتیبانى اداره کل آمـوزش و 
پرورش از ورود 9 میلیون جلد کتاب  درسى به استان 
و توزیع، بیش از 8 میلیون 922 هزار جلد کتاب بین 

دانش آموزان اصفهانى خبر داد.
 علیرضا عابدى با اشاره به ثبت نام بیش از 936 هزار 
200 دانش آموز در سـامانه سـیما، اظهار کرد؛ بیش 
از 927 هزار 300 دانش آموز موفق به ثبت سـفارش 

کتاب هاى درسى شدند.
 وى تأکیـد کـرد: همـه ى دانش آمـوزان کـه در 
سـامانه  کتـاب ثبت نـام کردنـد کتاب هاى خـود را 
تحویـل گرفتنـد و تعـدادى کتـاب در حـال توزیع 

است.

توزیع برنج و شکر 
در اصفهان

مدیر کل غلـه و خدمـات بازرگانى اسـتان اصفهان 
از توزیـع 2600 تن برنـج وارداتى و شـکر به قیمت 
دولتى با هدف تنظیم بازار خبر داد. محسـن ضیایى 
اظهار کرد: دولت براى حمایـت از مصرف کنندگان 
نهایـى همچنین تنظیم بـازار و کنتـرل قیمت ها در 
اسـتان اصفهان، 2600 تن برنج وارداتى و شـکر به 
قیمت دولتـى در نظر گرفته که توزیع آن آغاز شـده 

است. 
وى با اشـاره بـه توزیـع 1300 تن شـکر بـه قیمت 
دولتى در استان اصفهان افزود: حدود 450 تن برنج 
وارداتى تایلندى درجه یک و 860 تن برنج وارداتى 
هندى درجه یک در نظر گرفته شـده کـه توزیع آن 

آغاز شده است.

آب دریاى عمان به اصفهان آب دریاى عمان به اصفهان 
نزدیک تر شدنزدیک تر شد

مدیر کل ارتباطات و فناورى اطلاعات اســتان اصفهان 
گفت:  تــا پایان ســال 1404 تمامى منازل و کســب و 
کارهاى شهرى این استان به بستر فیبرنورى دسترسى 
داشته باشند. جعفر مُطلب زاده افزود: تاکنون هشت اپراتور 
آسیاتک، ایرانسل، فناپ، شاتل، هاى وب، صبانت، مبین 
نت و پیشگامان براى اجراى طرح ملى فیبرنورى منازل و 
کسب و کارها در 103 شهر استان اصفهان متعهد شده اند.

مدیر کل ارتباطات و فناورى اطلاعات استان اصفهان از 
پیشرفت پروژه دسترسى منازل و کسب و کارها به فیبر 
نورى در پنج شهر خوانسار، بهارستان، مجلسى، مبارکه و 
فولادشهر خبر داد و اظهار داشت: شرکت فناپ تا کنون 

در شــهرهاى بهارستان و مجلسى پوشــش فیبرنورى 
براى متقاضیان ایجاد کرده است و 234 کیلومتر طراحى 
براى پوشش شهرهاى بهارســتان، مجلسى، مبارکه و 
فولادشهر، 127 کیلومتر کانال کشى، 84 کیلومتر شوت 
فیبر انجام شده و در این شهرها 19 هزار و 510 مشترك 

زیربار دارد.
وى افزود: براى شــروع پروژه در کلانشهر اصفهان به 
دلیل قوانین متفاوت در شــهردارى ها در حال مذاکره با 
مرکز فناورى اطلاعات و ارتباطات شــهردارى هستیم 
و چهار اپراتور پیشــگامان، ایرانسل، صبانت و مبین نت 

متعهد آن شده اند.

هزینه فروش نشــا گل ارکیده در کشــور با استفاده از 
فناورى کشــت بافت حاصل تلاش فناوران اصفهانى 
91 درصد کاهش یافت. این دستاورد قابل توجه، علاوه 
بر رفع نیــاز داخلى هزینه تولید را به شــدت کاهش و 
خروج ارز از کشــور براى این محصول را متوقف کرده

 است.
مدیرعامل این شرکت فناور در اصفهان گفت: با توجه 
به وضعیت این محصول در بازار، از سال 1397 واردات 
آن به کشور متوقف شد و پیش از آن هم براى واردات 

نشا این گیاه تا حدود 6 یورو نیز هزینه مى شد.
فرزانه نادرى گفــت: در حال حاضر فروش هر نشــا 

تولیدى این گیاه در این شرکت براى مشتریان داخلى 
کمتر از نیم یورو هزینه دارد که درمقایســه با هزینه 6 

یورویى، 91 درصد کمتر است.
مدیرعامل این شرکت فناور با بیان اینکه این گیاه خود 
قادر به تولید بذر نیســت و این فرآینــد باید به صورت 
دستى انجام شــود، افزود: با توجه به شرایط گیاه، این 
فرآیند نیاز به مهارت خاصى دارد و براى یکدست بودن 
گل ها، فرآیند تولید گیاهان جدیــد باید از طریق بافت 
گیاه انجام شود و این شــرکت موفق به تولید بذر گیاه 
ارکیده فالانوپســیس و پرورش آن بر اساس فناورى 

کشت بافت شده است.

مشکل مهم در عدم ارتقاى گردشگرى اصفهان

افتتاح دومین رستوران بازى 

پیشرفت 40 درصدى پروژه بازسازى هتل مشاهیر 
در نایین

نصف جهان   روزنامه «اصفهان زیبا» در گزارشى که 
روز گذشته منتشر کرد، به ارتباط بین «گردشگرى 
اصفهان» و «کاهش پروازهــا» پرداخت و از قول 
فعالان این صنعت یادآور شد که تقویت زیرساخت 
هاى حمل ونقل هوایى عامــل مهمى در افزایش 

ورود گردشگران است.
در همین رابطــه یک فعال حوزه گردشــگرى به 
«اصفهان زیبا» گفته است: «مشــکل اساسى ما 
در جذب گردشــگر کمبود تعداد پروازهاست. الان 
پروازهاى اصفهان به مشــهد کاهش یافته و این 
چالش جذب گردشــگر به اصفهان را دچار مشکل 

کرده است.»
این روزنامه تأکید کرده است «گردشگرى مى تواند 
یکى از صنایع پول ســاز اصفهان باشد؛ به شرطى 
که موانع موجود برطرف شــود... در شرایط کنونى 
کاهش تعــداد پروازها و مشــکلاتى که در بخش 
حمل ونقل هوایى وجــود دارد اصلى ترین دغدغه 
فعالان صنعت گردشــگرى اصفهان است که به 
زعمشان تهدیدى جدى براى صنعت گردشگرى 
اصفهان به شــمار مى رود؛ از این رو آ نها خواهان 
تقویت زیرساخت ها به ویژه در بخش حمل ونقل 

اصفهان هستند.» 

نصف جهان   به همت ســازمان فرهنگى، تفریحى و 
ورزشــى اصفهان دومین مرکز خلاقیت و رستوران 

بازى فکرى افتتاح مى شود.
این افتتاحیه امروز ســاعت 10 و 30 دقیقه صبح در 

فرهنگســراى اســوه واقع در خیابان صمدیه لباف 
خواهد بود.

با افتتاح این مرکز علاقمندان مى توانند از ابربازى ها 
و بازى هاى الکترونیکى در این بازیکده استفاده کنند.

نصف جهان  شــهردار نایین با اشاره به اینکه یکى 
از شعارهاى این دوره شهردارى و شوراى اسلامى 
شهر، حمایت از مباحث گردشگرى و میراثى است 
گفت: در حضور وزیر میراث فرهنگى در شهر نایین 
نیز اعــلام کردیم که هرکجا میــراث فرهنگى در 
راســتاى احیاى بازار، مرمت قلعــه محمدیه قلعه 
نارین قلعه یا در بازسازى ســاباط ها قدمى بردارد 
و یا اعتبارى مقرر کند، شــهردارى نیز براى حفظ 
بناهاى تاریخى از جان و دل همراهى خود را خواهد 

داشت. 
حسن شفیعى با اشاره به عزم جدى شهردارى براى 
توسعه شهر نایین تصریح کرد: با توجه به اینکه این 

شهر داراى مشکل کمبود اســکان است و هتل ها 
و محل هــاى اقامتى نمى تواند پاســخگوى تمام 
مسافران و گردشگران باشد؛ شهردارى سال گذشته 
اقدام به بازســازى و مرمت هتل ســنتى مشاهیر 

کرد. 
وى با بیــان اینکه ایــن تکمیل پروژه پیشــرفت 
40 درصدى داشــته و پیگیر مجوز هتل سنتى نیز 
هستیم، گفت: تلاش مى کنیم در سال آینده بهره 
بردارى این هتل سنتى را داشته باشیم و این پروژه 
مى تواند در مــکان دائم با یک درآمــد دائم براى 
شهردارى در حوزه مؤثر گردشگرى، درآمد خوبى 

را داشته باشد.

اعتمادسازى قیمتى!

کافى است براى خرید روغن به یک فروشگاه بروید؛ 
قفسه ها پر است از روغن هایى که هر کدام مربوط به 
واحدهاى غذایى متنوعى است که برخى ها برچسب 
بدون پالم خورده اند و قیمتشان به نسبت عادى ها تا دو 
برابر بیشتر است. اینجاست که دو دل مى شوى که آیا 
باید اعتماد کنى و پول بیشترى بدهى تا روغنى بدون 
پالم دستت برســد یا عطاى خرید روغن گران تر را به 
لقایش ببخشــى در حالى که نمى دانى این روغن ها 

واقعاً بدون پالم هستند یا نه.
این روزها بحث اعتماد کردن بــه واحدهاى تولیدى 
مواد غذایى سخت شده است و شهروندان براى خرید 

مواد غذایى سالم با تردید روبه رو هستند. به اعتقاد آنها 
هیچ اعتمادى وجود ندارد و قیمت ها نمى توانند درصد 
خلوص و ســالم بودن مواد غذایى را تعیین کنند و به 
همین خاطر باید منبع معتبرى در این زمینه باشــد تا 
مردم بتوانند به راحتى و با ذهن باز اقدام به خرید مواد 

غذایى خود کنند. 
زمانى که یک کارخانه پروانه ساخت از سازمان غذا و 
دارو و همچنین نشان ســازمان استاندارد را دارد نباید 
هیچ گونه نگرانى در مورد مصرف آن کالا وجود داشته 
باشد اما با وجود این، عدم اطمینان مردم به مسئولین 
سلامت باعث مى شود که این برچسب ها نیز از درجه 

اعتبار ساقط شوند. 

آغاز عملیات احداث زمین چمن مصنوعى 
در مسکن مهر گلپایگان

نصف جهان  نایب رئیس شــوراى اســلامى شهر 
گلپایگان با اشاره به اینکه یکى از اهداف شوراى دوره 
ششم شهر گلپایگان خدمات رسانى در مناطق کمتر 
توسعه یافته شهر اســت، از کلنگ زنى پروژه زمین 
چمن مصنوعى مسکن مهر در مساحت 100 مترمربع 

با اعتبار 6 میلیارد ریال خبرداد.
طاهره خوشنویســان همچنین اظهار کرد: ساخت 
مجموعه چندمنظوره ورزشــى شامل زمین والیبال 

و بســکتبال نیز در منطقه مســکن در دستور کار 
شوراى شهر قرار دارد و امید مى رود با همکارى اداره 
ورزش و جوانان و سایر دستگاه ها این امر مهم اجرا 

شود. 
وى با اشــاره به احداث زمین چمــن مصنوعى در 
پارك هاى ملت، خبرنگار و پارك منطقه آبشار، افزود: 
در دوره ششم شوراى شهر همراه با احداث پارك ها، 

زمین چمن مصنوعى نیز ایجاد شده است.

نگاه روز

نجات جان 273 نفر توسط آتش نشانى خمینى شهر 
در یکسال گذشته

نصف جهان  مدیرعامل سازمان آتش نشانى و خدمات 
ایمنى شهردارى خمینى شــهر از انجام 688 عملیات 

موفق توسط آتش نشان ها در خمینى شهر خبرداد.
آتش پاد دوم مهــدى مرادیان با بیــان اینکه در حال 
حاضر در خمینى شهر، 46 نیروى آتش نشان عملیاتى 
در 4 ایستگاه مشــغول به خدمت هستند، یادآور شد: 
در طول یک ســال اخیر 29 هــزار و 261 تماس با 
ستاد فرماندهى سازمان آتش نشانى و خدمات ایمنى 
شهردارى خمینى شهر برقرار شده است و 1032 ناوگان 
به مأموریت اعزام شده اند. وى با بیان اینکه 853 مورد 
ایمنى ساختمان تحت پوشــش مأموران امدادى این 

سازمان قرار گرفته است، تأکید کرد: در طول مدت ذکر 
شده، مأموران ســازمان آتش نشانى و خدمات ایمنى 
شهردارى خمینى شــهر به 273 مورد آتش سوزى و 
415 حادثه با 92 مصدوم امدادرســانى کردند و 273 

نفر را نجات دادند.
مدیرعامل ســازمان آتش نشــانى و خدمات ایمنى 
شهردارى خمینى شــهر با اشــاره به جان باختن 18 
نفر در حوادث رخ داده، خاطرنشــان کــرد: به منظور 
امدادرسانى به حوادث، 2064 آتش نشان به مأموریت 
اعزام شدند که البته از بین تماس ها 23 هزار و 53 مورد 

نیز مزاحمت تلفنى ثبت شده است.

مریم محسنى

آبان ماه 1399 بود که حســن روحانــى، رئیس دولت 
دوازدهم در مراسم بهره بردارى از مرحله نخست طرح 
انتقال آب خلیج فارس به فلات مرکزى ایران و سه طرح 
مرتبط با آن، این طرح را یکى از طرح هاى بسیار عظیم و 
بزرگ و باورنکردنى دانست و از آن به عنوان «خط انتقال 
امید» یاد کرد؛ چراکه معتقد بود با تحقق این طرح فقط 
آب به فلات مرکزى نمى رســد، بلکه همه کشاورزان، 

صنعتگران و مردم به یک آب پایدار امیدوار مى شوند. 
حالا بعد از حدود سه ســال، جوانه هاى امید قرار است 
در دو سالگى دولت سیزدهم تبدیل به یک درخت تناور 
شود و طرح انتقال آب از دریاى عمان به اصفهان با قوت 

بیشترى به سرانجام برسد.
صبح روز جمعه آیت ا... ســید ابراهیم رئیسى در اولین 
بخش از برنامه ســفر یک روزه خود به استان اصفهان، 
ضمن بازدید از مرحله اول اجراى طرح ملى انتقال آب از 
دریاى عمان به اصفهان، دستور آغاز اجراى مرحله دوم 

این طرح را صادر کرد.
رئیس جمهور گفت: 28 جبهه کارى در این طرح فعال 
هستند و گزارش ها نشان مى دهد که زمان اجراى این 

طرح به یک سوم کاهش پیدا کرده است.
آنطور که گفته شــده طول مسیر این طرح انتقال، 980 
کیلومتر است و تاکنون آزادسازى 520 کیلومتر از مسیر 

آن انجام و 420 کیلومتر حفارى و 214 کیلومتر آن نیز 
لوله گذارى شده و قرار است زاینده رود را زنده کند.

بر همین اساس در مرحله نخست این پروژه برداشت آب 
از زاینده رود توسط صنایع قطع خواهد شد و در مرحله 
دوم نیز علاوه بر آب صنایع مازاد آب در بخش آشامیدنى، 
کشاورزى و حقابه محیط زیست به مصرف خواهد رسید.

با اینکه حدود یکسال پیش فاز اول این طرح شروع شده 
بود در سفر یک روزه ریاست جمهورى به اصفهان در روز 
جمعه هفتم مهرماه عملیات اجرایى فاز دوم این پروژه 
نیز پى گرفته شد؛ پروژه اى که به گفته سکاندار دولت 
سیزدهم با قوت دنبال مى شود و مشکلات مالى، موانع 

دیگر و تملک ها مانع ادامه اجراى آن نخواهد شد.
اجراى این طرح فقط با هدف تأمیــن آب براى صنایع 
موجود در اســتان خواهد بود و طرح توسعه واحدهاى 
صنعتى آب برَ در دستور کار نیست. براساس برنامه ریزى 
صورت گرفته، این پروژه قرار است تا نیمه اول سال آینده 
به بهره بردارى برسد و حجم آب انتقالى از دریاى عمان 
به استان اصفهان پس از تکمیل پروژه در حال اجرا 400 

میلیون متر مکعب در سال بشود.
هزینه برآورد شده براى این پروژه نیز طبق گفته هاى 
معاون هماهنگــى امور عمرانى اســتاندارى اصفهان 
در مرحله نخســت، بالغ بر 25 هزار میلیارد تومان و در 
مرحله دوم حدود 113 هزار میلیارد تومان خواهد بود که 

تمام این هزینه ها را صنایع بزرگ استان اصفهان تأمین 
خواهند کرد. با توجه به اینکه به گفته این مقام مسئول 

مرحله نخست آن تا پایان امسال خاتمه خواهد یافت.
در خردادماه امسال و قبل از سفر رئیس دولت سیزدهم 
به اصفهان نیز رئیس کمیسیون ویژه  آب و مناطق کم 
برخوردار شوراى اسلامى شــهر اصفهان با پیش بینى 
تکمیل فاز دوم انتقال آب دریا به اصفهان تا پایان امسال 
در ارتباط با پروژه هاى تأمین آب اصفهان خبر داده بود.

مجید نادرالاصلى با انتقاد از اینکــه تا دولت دوازدهم، 
بحث انتقال آب دریاى عمان بــه اصفهان گرم بود اما 
اتفاقى نیفتــاد و بودجه اى نیز بــراى آن در نظر گرفته 
نشــد، بیان کرده بود: در همین راستا مدیریت شهرى 
در دوره ششم با تشکیل کمیسیون تخصصى موضوع 
انتقال آب را در اولویت خود قــرار داد، پروژه انتقال آب 
از دریاى عمان به اصفهان به وسیله حدود 930 کیلومتر 
لوله گذارى و بهره گیرى از سیستم هاى آب شیرین کن، 
پمپــاژ و برق فشــار قوى با ســرعت در حــال انجام

است.
بــر اســاس تحقیقــات موجــود در حــال حاضر هر 
بار بازگشــایى زاینــده رود تا 60 میلیــون متر مکعب 
آب نیــاز دارد و بــراى صنعــت نیــز حــدود 13 تا 
15 کیلومتــر مکعــب آب به صورت ســالانه مصرف

 مى شود. 

معاون عمران شهرى شهردارى اصفهان از پیشرفت 84 درصدى فاز نخست پروژه 
تعریض بزرگراه شهید خرازى خبر داد.  

اصغر کشاورزراد با بیان اینکه جلسه بررسى و برنامه ریزى پروژه هاى تعریض بزرگراه 
خرازى و احداث پل صاحب روضات برگزار و در خصــوص روند اجرایى این پروژه ها 
تصمیم گیرى شده است، گفت: پروژه تعریض بزرگراه شهید خرازى در سه فاز تعریف 
شده است. فاز نخست حدفاصل رمپ مطهرى تا خروجى رمپ پل جهاد (صارمیه) اجرا 

مى شود و تاکنون 84 درصد پیشرفت داشته است.
وى ادامه داد: در این فاز، حفارى و آرماتوربندى شمع ها و بتن ریزى، خاك بردارى دستى 
بین شمع ها، اجراى شناژ دیوار، آرماتوربندى دیوارها و بتن ریزى خاك بردارى مسیر 

توسط پیمانکار در حال انجام است.
معاون عمران شهرى شهردارى اصفهان خاطرنشان کرد: ابلاغ احداث چاه هاى جذبى 
براى دفع آب هاى سطحى و سازه سپتیک در ضلع غرب، موجب افزایش حجم عملیات 

اجرایى شده است که این امر نیاز به زمان بیشترى براى اجرا خواهد داشت.
وى با بیان اینکه عملیات اجرایى این پروژه با توجه به ترافیک ســنگین این بزرگراه 
فقط در شیفت شب از ساعت 23 شب تا 5 بامداد در حال اجرا است، افزود: در شیفت روز 
عملیات عمرانى فاز نخست تعریض بزرگراه شهید خرازى، شش اکیپ هفت نفره در 

کارگاه مشغول به فعالیت هستند.
کشاورزراد با اشاره به فاز دوم تعریض بزرگراه شهید خرازى حدفاصل رمپ خروجى 
چهارراه جهاد تا خروجى رمپ کهندژ (در محدوده پل صاحب روضات)، ادامه داد: این 

بخش 32 درصد پیشرفت داشته و به صورت دو شیفت طى شب و روز اجرا مى شود.
معاون عمران شهرى شهردارى اصفهان با اشاره به فاز سوم پروژه تعریض بزرگراه 
شهید خرازى حدفاصل رمپ خروجى پل شهیدان تا خروجى رمپ پل امام خمینى (ره)، 

گفت: جابه جایى درختان در این محدوده در دست اقدام است.
وى با اشاره به احداث تقاطع غیرهمســطح پل صاحب روضات که قسمتى از آن در 
فاز دوم پروژه قرار دارد، گفت: پروژه تعریض بزرگراه شهید خرازى به علت موقعیت 
مکانى، ورود آب هاى ســطحى و با توجه به فصل بارندگى و آب گرفتگى و همچنین 
از طرفى بازگشایى مدارس و ترافیک سنگین در مســیر بزرگراه حساسیت ویژه اى 

دارد.

پیشرفت 84 درصدى فاز نخست پروژه تعریض بزرگراه شهید خرازى

دستور آغاز اجراى مرحله دوم طرح بزرگ آبرسانى به فلات مرکزى در سفر رئیس جمهور به اصفهان

لادن ایرانمنش

مدیر منطقه 5 شهردارى اصفهان گفت: به منظور پیگیرى 
درخواســت هاى مردمى براى جمع آورى و زنده گیرى 
سگ هاى ولگرد در شش ماهه نخست 1402 تعداد 102 
قلاده سگ بلاصاحب در ســطح این منطقه جمع آورى 

شده است.  
حسین کارگر با اشاره به اینکه بیشترین تجمع سگ هاى 

بدون صاحب در سپاهان شهر، کوى سپاهان، کوى امام 
جعفر صادق (ع) و شهداى صفه است، گفت: همکارى 
نکردن حامیان حیوانات مهم ترین مشکل در جمع آورى 
این ســگ ها اســت، حتى هنگام زنده گیــرى آن ها با 
مخالفت این گروه روبه رو مى شویم و این دلسوزى هاى 

بى مورد در فعالیت ما خلل وارد مى کند.

مدیر منطقــه پنج شــهردارى اصفهان ادامــه داد: در 
راستاى ارتقاى سلامت عمومى شهروندان، پاکسازى 
و سالم سازى سطح منطقه، از ابتداى سال تاکنون یک 
هزار و 320 عدد طعمه گذارى براى موش ها و جوندگان 
مــوذى در رفیوژها، مادى هــا و پارك ها انجام شــده

 است.

جمع آورى 102 قلاده سگ بلاصاحب در یک منطقه



04تکنولوژىتکنولوژى 4690یک شنبه  9 مهر ماه   1402 سال بیستم

تاریخ رونمایى از گوشى هاى گلکسى S۲۴ سامسونگ 
مشخص شد. ســه موبایل Galaxy S۲۴ و +S۲۴ و همینطور 

Ultra Galaxy S۲۴ در این تاریخ معرفى مى شوند.

سامسونگ بیش از یک دهه اســت که معمولاً  گوشــى هاى پرچمدار سرى 
Galaxy S خودش را در سه ماهه نخست سال (به میلادى) معرفى مى کند. 
سال 2024 هم از این قائده مستثنى نخواهد بود، اما ظاهرا کره اى ها خیلى براى 

رونمایى از گوشى هاى گلکسى S۲۴ سامسونگ عجله دارند. 
سامسونگ مى خواهد در هفته ســوم ژانویه و به طور دقیق تر در تاریخ هجدهم 

(28 دى ماه 1402) از این محصولات جدید پرده بردارى کند. 
این ها اطلاعاتى اســت که از ســوى اکانتى در شــبکه اجتماعى ویبو به نام

 Ice Universe، یک افشاگر مطرح و قابل اعتماد منتشر شده که سابقه خوبى 

در فاش کردن جزئیات محصولات کمپانى سامسونگ دارد.
آخرین بارى که سامســونگ در ماه ژانویه از محصولات جدید سرى گلکسى 
اس رونمایى کرد، به ژانویه سال 2021 و معرفى گوشى هاى خانواده گلکسى 

S۲۱ بازمى گردد. 
سامسونگ مى خواســت در آن برهه از زمان که اوج همه گیرى ویروس کرونا 
بود، خط تولید محصول جدیدى را راه اندازى کند تــا بتواند همچنان تقاضاى 

مصرف کنندگان بازار موبایل را به نفع خودش حفظ کند.
اما رونمایى زودهنگام امســال سامســونگ، دلیل بهترى دارد. دو شــرکت 
سامسونگ و کوالکام امسال به خاطر فاصله گرفتن از پاندمى کرونا مى خواهند 
زودتر از تراشه هاى موبایل نسل بعدى خود رونمایى کنند و در نتیجه همه چیز 

براى معرفى زودهنگام گوشى هاى خانواده گلکسى اس 24 مهیا است.

بیش از 25 ســال پیش، ایــن ایده به 
ذهن 2 دانشجوى دانشگاه استنفورد 
خطور کــرد که موتور جســتجوى 
اینترنتى براى ســازماندهى صفحات 

وب و رتبه بندى آنها ایجاد کنند.

 (BackRub) «این اســتارتاپ که در ابتدا «بکَ راب
نام گرفت، رشــد کرد و به گوگل تبدیل شد که یکى 
از ارزشــمندترین و اثرگذارترین شرکت هاى اینترنتى 

جهان است.
محصولات گوگل شامل جى میل و جست وجو اکنون 

توســط میلیاردها نفر استفاده مى شــوند و لرى پیج و 
سرگى برى که موسســان گوگل هســتند، در میان 

ثروتمندترین افراد جهان قرار دارند.
هر ثانیه، 99 هزار و روزانه 8.5 میلیارد جستجو در موتور 

جستجوى گوگل انجام مى شود.

گوگل براى گرامیداشت تولدش، یک لوگوى موقتى 
جدید را به نمایش گذاشت که اعداد دو و پنج، جایگزین 

دو حرف «اُ انگلیسى) شده بودند. 
گوگل در چهارم سپتامبر سال 1998 ایجاد شد اما این 

شرکت تولد خود را در 27 سپتامبر جشن مى گیرد.

گوگل گوگل ۲۵۲۵ ساله شد ساله شد

اگر پیگیر اخبار سرى گوشى هاى پرچمدار جدید اپل، آیفون 15، باشید، حتما در جریان 
هستید که بسیارى کاربران از داغ کردن این دستگاه ها شکایت هاى زیادى کرده اند. 
اما این مساله گریبانگیر همه کاربران نشده؛ به طورى که برخى از 

آن  ها در کار با آیفون خود مشکلى گزارش نکرده اند.
در شرایطى که مدتى اســت از عرضه آیفون هاى جدید به بازار 
مى گذرد، کاربران گزارش هاى متعددى را از داغ کردن این گوشى 
ها در شرایط مختلف، خصوصا پس از به اتمام رسیدن شارژ بیسیم گزارش کرده اند. در 
اکثر این مواقع، ادعاى کاربران این بوده که دماى بدنه به حدى بالا رفته که کار کردن 

با آن را دچار اختلال کرده است!
البته این مساله به همه کاربران مربوط نیست و برخى دیگر هم هیچ گونه اختلالى در 

تهویه دستگاه یا تجربه کاربرى را گزارش نکرده اند.
در این زمینه البته باید توجه کرد که با وجود ظاهر ترسناکى که مساله داغ شدن آیفون 

دارد، این مساله ممکن است اصلا پدیده غیرمعمول یا عجیبى نباشد! به بیان 
دقیق تر، رسیدن دماى بدنه آیفون به 44 درجه غیرمعمول نیست و شاید 

بتوان آن را بسته به عملکرد دستگاه، طبیعى هم قلمداد کرد!
اگر از مسائل غیرمنتظره اى مثل ایرادات ناگهانى باترى فاکتور بگیریم، 

چندین عامل باعث بالا رفتن دماى گوشى هاى موبایل مى شوند.
مهم ترین عامل، دلایل محیطى هســتند. مکانى که در آنجا با آیفون کار 

مى کنید یا گوشى را در آن قرار مى دهید، صرفنظر از این که چه کارى با آیفون 
خود انجام دهید، مى تواند باعث گرم شدن گوشى شود. به عنوان مثال اگر 

گوشى خود را زیر نور مستقیم خورشید قرار دهید، حتى در صورت 
خاموش بودن نیز با مشــکل افزایش حــرارت روبرو 

خواهید شد!

به جز این عامل، دو فاکتور انتقال انرژى و مصرف انرژى هم تاثیر عمده اى در افزایش 
دماى هر گجت هوشمند دارند.

زمانى که قصد شــارژ کردن باترى آیفون خود را دارید، چه این کار را از روش هاى 
بیسیم مثل مگ سیف یا Qi انجام دهید و چه از طریق کابل USB یا لایتنینگ، باعث 
افزایش دماى دستگاه خواهید شد؛ چرا که انتقال انرژى فرآیند ایده آلى نیست و تحت 

هر شرایطى با کمى اتلاف حرارت همراه خواهد بود.
از سوى دیگر، فرآیندهاى شــیمیایى رخ داده درون باترى گوشى در حال شارژ هم 
همگى گرماده بوده و تولید حرارت مى کنند. البته طبیعتا مصرف شدن شارژ باترى نباید 
باعث تولید حرارت شود؛ بلکه شارژ کردن آن و فرآیندهاى شیمیایى گرماده انجام شده 

در حین این فرآیند مى تواند باعث داغ شدن بیش از اندازه دستگاه شود.
دیگر روش تولید حرارت در گوشى هاى موبایل از جمله آیفون هم مصرف انرژى است. 
مثلا اجراى اپلیکیشن هاى سنگین یا بازى هاى پرجزئیات باعث جذب 
انرژى بیشتر از سوى پردازنده و پردازشگر گرافیکى شده و در گذر 

زمان، دماى آن ها را بالاتر مى برد.
در تراشه هاى اپل، CPU و GPU هر دو روى یک چیپ واحد 
واقع شــده اند. بنابراین در صورت داغ شدن هریک، 
شناســایى و ایزوله کردن آن ها دشــوارتر 

مى شود.
البته حتــى کاربرى هاى 
معمولى و ســبک مثل 
برقــرارى تمــاس یا 
ارسال پیامک هم 
باعث افزایش 

دماى جزیى گوشى خواهند شــد. اما این افزایش دما به حدى کم است که بسیارى 
افراد حتى متوجه آن نیز نخواهند شد. در عوض بازى هاى پرجزئیات و اپلیکیشن هاى 

سنگین قادرند فشار زیادى به دستگاه وارد کرده و باعث داغ شدن آن شوند.
البته این مساله را نیز نباید فراموش کرد که در طول هفته گذشته، خانواده آیفون 15 
چندین فعالیت سنگین را نیز در پس زمینه ســپرى کرده اند که مى تواند دلیل عمده 
افزایش دماى این گوشى ها باشد. به عنوان مثال، آپدیت iOS17 یا انتقال داده ها از 
یک آیفون به آیفون دیگر که در فرآیند ارتقاى گوشى و انتقال داده ها ضرورى است، 
دو فاکتور مهمى هستند که تقریبا تمامى کاربران آیفون در هفته گذشته با آن ها روبرو 

بوده اند.
پس از انجام این فرآیندهاى سنگین، مدت زمانى حدود چند روز نیاز است تا سیستم 
عامل بتواند فرآیندها و منابع مختلف دستگاه را بهینه سازى کند و عملکردى ایده آل 

را براى آن رقم بزند.
در این خصوص، شاید یکى از مسائلى که بر خلاف انتظارات، هیچ تاثیرى در مشکل 
داغ کردن آیفون 15 نداشته باشد، تراشه جدید Pro A۱۷ است که در آیفون 15 پرو 
و پرو مکس به کار رفته.  در همین زمینه، مینگ چى کو، تحلیلگر شناخته شده حوزه 
محصولات اپل ادعا کرده که مشکل داغ کردن آیفون هاى جدید احتمالا به فرآیند سه 

نانومترى ساخت که توسط TSMC استفاده شده، بى ربط است.
در عوض، این تحلیلگر معتقد اســت که بى توجهى به سیستم تهویه و تضعیف آن 
به منظور رسیدن به وزن کمتر در سرى گوشــى هاى آیفون 15، مهم ترین دلیل رخ 
دادن این مشکل است. منظور کو، کوچکتر کردن فضاى مربوط به انتقال حرارت و 

استفاده از قاب تیتانیومى در آیفون 15 است.
او البته مدعى شده که اپل به زودى با یک آپدیت نرم افزارى مشکل داغ شدن گوشى 
هاى جدیدش را تا حدودى رفع خواهد کرد. با این وجود، اگر اپل قصد کاهش تعمدى 

عملکرد iPhone را نداشته باشد، نمى توان چندان روى ارتقا عملکرد حرارتى از طریق 
این بروزرسانى حساب کرد!

تولید حرارت، تنها بخشى از عوامل تاثیرگذار در داغ کردن گوشى هاست. بخش مهم تر، 
 iPhone15 دفع این حرارت و تهویه دستگاه است که متاسفانه به پاشنه آشیل سرى

تبدیل شده است!
کامپیوترهایى نظیر مک یا PC هاى مخصوص بازى از مکانیزم هاى قدرتمند کنترل 
حرارت بهره مى برند که مى توانند به سادگى حرارت را از بخش هاى حساس دستگاه 
دفع کنند. این سیستم هاى دفع حرارت معمولا بسیار بهینه طراحى شده اند و قادرند 

فارغ از نحوه استفاده کاربر، در شرایط مختلف عملکرد ایده آلى ارائه کنند.
به عنوان مثال، کامپیوترهاى گیمینگ از گرماگیرهاى بزرگى استفاده مى کنند که 
قادرند دما را به سادگى از سى پى یو دور کرده و به هواى اطراف منتقل کنند. همچنین 
دستگاه هاى جدیدتر و پیشرفته تر نیز براى این کار از سیستم هاى خنک کننده مبتنى بر 
آب استفاده مى کنند. این کار در مک بوك ایر با هدایت باد داغ از لوله هایى آلومینیومى 

و اتلاف دماى پیوسته انجام مى شود که اتفاقا عملکردى بسیار خوب دارد.
با توجه به ابعاد کوچک آیفون و عدم امکان استفاده از فن در این گوشى، طبیعتا آیفون 
فاقد سیستم هاى خنک کننده لازم براى دفع حرارت مناسب و سریع است. بنابراین 
دماى بالاى تولید شده در سى پى یو و پردازشگر گرافیکى چاره اى جز انتقال پیدا کردن 

به بدنه گوشى نخواهد داشت!
برخى کمپانى هاى گوشى ساز اندرویدى مانند سامسونگ، در گوشى هاى پریمیوم 
خود از سیستم خنک کننده محفظه بخار استفاده مى کنند که مى تواند تاثیر بسزایى در 
کاهش دماى دستگاه داشته باشد. در این فرآیند، حرارت تولید شده در دستگاه صرف 
بخار کردن سیال جارى درون لوله هاى فلزى مى شود. این چرخه باعث دفع حرارت 

تولید شده در دستگاه شده و مانع از داغ شدن گوشى خواهد شد.
این مکانیزم دفع حرارت به طور خاص مى تواند براى اســتفاده هاى طولانى مدت از 
گوشى بسیار مفید باشد. با این وجود مشــکل اصلى آن فضاى اشغال شده است که 
مى تواند باعث افزایش اندازه و ابعاد دستگاه شــود. بنابراین اگر هدف از ساخت یک 
گوشى، دستیابى به حداقل ابعاد و وزن باشد، عملا استفاده از مکانیزم هاى خنک کننده 

این چنینى بدون آسیب رساندن به بخش هاى دیگر، امکان پذیر نخواهد بود!
بر اساس این بیانیه اپل، کاربرانى که دماى آیفون آن ها کمتر از 45 درجه سانتیگراد 
است، نیازى به نگران شدن ندارند؛ چرا که کوپرتینویى ها ادعا مى کنند این دما براى 
آیفون طبیعى است! بنابراین اگر دماى گوشى شما به حدود 40 درجه رسیده، نیازى 

نیست نگران داغ شدن یا آسیب رسیدن به اجزاى داخلى آن باشید!
در صورتى که دماى داخلى آیفون از حدى بالاتر رود، مکانیزم هاى حفاظتى آن فعال 
خواهند شد. در نتیجه این اتفاق، شارژ شدن دستگاه تا رسیدن به دماى مناسب متوقف 
مى شود، روشــنایى صفحه نمایش کاهش پیدا مى کند و یا عملکرد تراشه محدود 
مى شود. همچنین اقدامات پیشگیرانه دیگرى مثل ضعیف کردن سیگنال هاى دریافتى 
یا قطع کردن اتصال اینترنت نیز از جمله اقدامات دیگر در آیفون ها هستند که با هدف 

کاهش موقتى دما انجام مى شوند.
آیفون و آیپد همچنین بسته به سطح دما، ممکن است پیام هاى مختلفى را به کاربران 
نمایش دهند و آن ها را نسبت به مشکل داغ شدن آگاه کنند. اپل ادعا کرده که سیستم 
عامل هاى iOS و iPadOS به طور کامل با استانداردهاى ایمنى بسیارى کشورهاى 
دنیا سازگار هستند. بنابراین دماى عملیاتى آن ها به طور کامل در محدوده تعریف شده 

توسط قانون گذاران است.
واقعیت این است که مساله داغ کردن آیفون 15 شاید چیز تازه اى نباشد! در سال هاى 
اخیر، مشکلات حرارتى از جمله پرکاربردترین مسائلى بوده اند که کاربران گوشى هاى 
موبایل با سیستم هاى خنک کننده شبیه آیفون از آن ها شکایت داشته اند! با این حال، در 

بسیارى مواقع، اوضاع هرگز از حد بحرانى خارج نمى شود!
زمانى که دماى بدنه آیفون به 40 درجه سانتیگراد مى رسد، طبیعتا کاربر حس خطر 
کرده و گمان مى کند دستگاه داغ شده است. با این حال، اپل آیفون هایش را به گونه اى 
طراحى کرده که قادر باشند در این دما بدون هیچ مشکلى کار کنند. پس این مساله 

نباید براى شما هم مشکلى ایجاد کند!

علت داغ کردن آیفون علت داغ کردن آیفون ۱۵۱۵

۴تاریخ رونمایى از گوشى هاى گلکسى S۲۴ سامسونگ 

همینطور  ۴مشخص شد. ســه موبایل Galaxy S۲۴ و +S۲۴ و

ف ا ا

در فاش کردن جزئیات محصولات کمپا
آخرین بارى که سامســونگ در ماه ژانویه از

ال ا ک ا ا

منتظر رونمایی 
از گوشی های 
 S۲۴ گلکسی
سامسونگ باشید

سرما چه تأثیری روی گوشی می گذارد؟
گاهى گفته مى شود که هواى سرد باترى تلفن همراه شما را از کار مى اندازد اما 
هوا باید چقدر سرد باشد که روى ابزار تکنولوژى شما تاثیر منفى بگذارد و مشکل 

ایجاد کند؟
همزمان با رشد و توسعه فناورى، استفاده مردم از گوشى تلفن 
همراه در همه زمان ها افزایش یافته است اما همانگونه گرماى 
زیاد در فصل تابستان مى تواند ســبب اختلال در تلفن همراه 
شود، سرما هم مى تواند تأثیراتى بر این وسیله الکترونیکى بگذارد اما با رعایت 

نکاتى مى توان از نتایج احتمالى آن جلوگیرى کرد.
در ابتدا کاربران باید بدانند که چه نوع باترى در گوشى آن ها وجود دارد و این را 
باید با استفاده از مشخصات گوشى خود در سایت یا اطلاعات لازم برروى جعبه 
گوشى پیدا کنند و یا اگر بتوانند به باترى دسترسى داشته باشید، این اطلاعات 
معمولا برروى خود باترى موجود است. در حال حاضر بسیارى از سازنده ها، از 
 LIB و یا Li-ion باترى هاى لیتیوم-یونى استفاده مى کنند (که با نام هاى باترى
شناخته مى شــود). این باترى ها اندازه هاى متنوعى دارند اما بیشتر باترى هاى 
گوشى هاى هوشمند، در اندازه هاى کوچک و فرم مستطیل هستند؛ در برخى از 

گوشى هاى هوشمند نیز از باترى هاى لیتیوم-پلیمرى استفاده مى شود.
درباره نحوه فعالیــت باترى هاى لیتیوم-یونى به طــور خلاصه مى توان گفت 
باترى هاى لیتیوم-یونى با جابه جا کردن یون ها بین قطب منفى و مثبت براى 
شارژ یا تخلیه شارژ کار مى کنند. هوا یا به طور دقیق تر دما، مى تواند در چگونگى 
جابه جایى یون ها بین الکترودها موثر باشد. اگر هوا بسیار سرد شود، یونها حرکت 
نمى کنند و باتــرى کار نخواهد کرد، البته نکته کلیدى این اســت براى چنین 

شرایطى،  هوا باید واقعا خیلى سرد باشد.
فعالیت باترى هاى لیتیوم-یونى در دماهاى متفاوت بدین ترتیب اســت که در 
دماى کمتر از 40 درجه سانتى گراد زیر صفر، فعالیت باترى متوقف مى شود، در 
دماى کمتر از 20 درجه سانتى گراد زیر صفر، درصدى از شارژ باترى هاى لیتیوم-
یونى تخلیه مى شود، در دماى بیشتر از صفر درجه سانتى گراد، باترى لیتیوم-یونى 
بدون مشکل شارژ خواهد شد، در دماى بیشتر از 45 درجه سانتى گراد، باید از شارژ 
کردن باترى هاى لیتیوم-یونى بپرهیزید، در دماى بیشتر از 60 درجه سانتى گراد 

نیز باترى لیتیوم-یونى شروع به تخلیه شارژ مى کند.
دماى مناســب براى شــارژ باترى هاى لیتیوم -یونى بین 10 درجه و 30 درجه 
سانتیگراد است در حالى که میزان شارژ مناســب که باید در باترى ذخیره شده 
باشــد، بین 40 تا 80 درصد اســت؛ اگر این توصیه ها را جدى گرفته، مى توانید 
اطمینان حاصل کنید عمر باترى شما افزایش مى یابد. علاوه بر موارد ذکر شده 
باید توجه داشت که باترى هاى لیتیوم -یونى گاهى به طور خودکار شروع به تخلیه 
شارژ مى کنند که این موضوع البته بین تولیدکنندگان مختلف متفاوت است، اما 
معمولا هر ماه بین 1.5 تا 2 درصد رخ مى دهد که به دما نیز بستگى دارد و بالاخره، 
متوسط طول عمر یک باترى، بین 500 تا هزار چرخه است و هر چرخه، زمانى 

است که باترى شما به اتمام رسیده و دومرتبه شارژ شده است. 
بنابراین بهترین راه براى جلوگیرى از خاموش شدن دستگاهتان این است که آن 
را از سرد شدن بسیار دور نگه دارید؛ اما اگر این موضوع غیرقابل اجتناب است، 
کارشناسان توصیه مى کنند که گوشى خود را در یک فضاى عایق بندى شده و یا 

در جیب خود قرار دهید، جایى که به بدن شما نزدیک تر است.

ى موقتى 
جایگزین 

اما این  د
یرد.

دهاند.
اهر ترسناکى که مساله داغ شدن آیفون 

رمعمول یا عجیبى نباشد! به بیان
جه غیرمعمول نیست و شاید 

 هم قلمداد کرد!
گهانى باترى فاکتور بگیریم، 

 هاى موبایل مى شوند.
. مکانىکه در آنجا با آیفون کار 

صرفنظر از این که چه کارى با آیفون 
نگوشى شود. به عنوان مثال اگر

ر دهید، حتى در صورت 
ــرارت روبرو 

ی ى مثلا اجراىاپلیکیشن 
انرژى بیشتر از سوى پردازنده و پردازشگر گرافیکى شده و

زمان، دماى آن ها را بالاتر مى برد.
U و GPU هر دو روى یک چیپ CPU Uدر تراشه هاى اپل،

واقع شــده اند. بنابراین در صورت داغ شدن ه
شناســایى و ایزوله کردن آن ها دشـ

مى شود.
البته حتــى کاربرى
معمولى و ســبک
برقــرارى تمــ

ارسال پیامک
باعث اف
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فلزات سنگین، سموم 
و آفتکش هایى که به 
همراه دانه هاى جو و 

ذرت وارد جیره غذایى 
مرغ مى شود در پوست 

مرغ رسوب مى کند و ابتلا 
به تومورهاى سرطانى را 

افزایش مى دهد

اجراى یک استراتژى عملیاتى براى پیشگیرى از سرماخوردگى، نیاز به طراحى 
سخت و پیچیده اى ندارد؛ فقط کافى است ســه کلمه ساده را به خاطر بسپارید: 

دستان خود را بشویید!
هیچ راز پنهانى پشت این جمله وجود ندارد، شــما فقط باید سعى کنید از شیوع 

سرماخوردگى جلوگیرى کنید.
راه اصلى انتقال ســرماخوردگى لمس اشــیایى اســت که آلــوده به میکروب 
سرماخوردگى هستند. زمانى که فرد بیمار سرفه یا عطسه مى کند، قطرات کوچک 
حاوى میکروب روى مکان هایى مانند دستگیره در، تلفن و صفحه کلید کامپیوتر 
فرود مى آید، یا ممکن اســت فرد بیمار با دست، دهان و بینى خود را زمان سرفه 
یا عطسه بپوشاند و سپس با همان دست اشیا را لمس کند و شما نیز همان نقطه 

تماس داشته باشید. موضوع جایى نگران کننده مى شود که با دستان آلوده دهان 
و بینى خود را لمس کنید.

برخى از ویروس ها و موجودات زنده کوچکى که باعث سرماخوردگى مى شوند، 
مى توانند ساعت ها روى سطوح زنده بمانند. شستن مرتب دست ها بهترین راهکار 
براى جلوگیرى از ورود آنها به داخل بدن شما اســت. البته، اگر خودتان به این 
ویروس مبتلا باشید، شستن دست ها و بدن تان، مانع از انتشار میکروب خواهد شد.
بسیارى از ما آنقدر سرمان شلوغ است که فراموش مى کنیم دست هاى خود را 

به روش صحیح بشوییم:
ابتدا دستان خود را با آب خیس کنید. سپس صابون را اضافه کنید.آنها را به مدت 
20 ثانیه کاملاً روى هم ماســاژ دهید. اطمینان حاصل کنید که مچ دست، بین 
انگشتان و زیر ناخن ها را فراموش نکرده اید. اگر زمان داشتید، از یک برس ناخن 
استفاده کنید، زیرا میکروب ها اغلب زیر ناخن ها پنهان مى شوند. بعد از شستن 

کامل دست ها، آن ها را با یک حوله کاغذى تمیز یا خشک کن هوا خشک کنید.
اگر در یک دستشویى عمومى هستید، شیر آب را با دستمال کاغذى ببندید. سعى 
کنید در را با شانه باز کنید یا از دستمال کاغذى دیگرى براى چرخاندن دستگیره 
استفاده کنید. در طول روز باید مرتب دست ها را بشویید. به عنوان مثال، این کار را 
قبل و بعد از غذا خوردن، بعد از استفاده از حمام، بعد از مدرسه، و بعد از دست زدن 

به گوشت خام، سبزیجات شسته نشده یا زباله انجام دهید.
همچنین پس از سرفه، عطسه یا دست زدن به حیوان خانگى دست هاى خود را 

کامل بشویید.

از پرمصرف ترین مواد غذایى در کشور ما مرغ است که با آن 
غذاهاى متنوع و خوشمزه اى مى توان تهیه کرد. برخى مردم 
به غیر از قســمت هاى اصلى مرغ انواع بخش هاى آن مانند 
بال و گردن , دل و جگر و ســنگدان، پوست و دنبالچه و پاى 
مرغ را نیز مصرف مى کنند اما مصرف برخى از قســمت هاى 

مرغ براى سلامتى مضر است.
 در ادامه، به گزارش نمناك،  به شــما مى گوییم که استفاده 
از کدام قسمت از مرغ براى شــما خطرناك است و عوارض 

زیادى را برایتان به دنبال دارد.

مضرات پوست مرغمضرات پوست مرغ
1. پوست داراى اسید چرب اشباع و کلسترول زیادى است و 
کالرى بالایى دارد، بنابراین سبب اضافه وزن و بیمارى هاى 

خطرناك دیگرى خواهد شد.
2. براى سالم نگه داشتن جوجه ها در حال رشد داروهاى آنتى 
بیوتیکى را به صورت مکمل به آنها تزریق مى کنند. این آنتى 
بیوتیک ها در پوست مرغ ذخیره مى شود و مصرف این قسمت 

از مرغ سبب تضعیف سیستم ایمنى بدن خواهد شد.
3. فلزات سنگین، سموم و آفتکش هایى که به همراه دانه هاى 
جو و ذرت وارد جیره غذایى مرغ مى شود در پوست مرغ رسوب 

مى کند و ابتلا به تومورهاى سرطانى را افزایش مى دهد.
4. متاسفانه براى رشد سریع تر جوجه ها به آنها هورمون هایى 
تزریق مى کنند که این هورمون ها شبیه هورمون هاى جنسى 
هستند در مرد و زن به یک میزان موجب بروز مشکلاتى مانند 
رویش موهاى زائد، جوش و کیســت تخمــدان در خانم ها، 
باعث آکنه هاى شــدید پوستى و نارســایى درهورمون هاى 
جنسى در آقایان مى شود و براى کودکان هم افزایش وزن را 

موجب مى شوند.

مضرات دنبالچه مرغمضرات دنبالچه مرغ
برخى از افراد از دنبالچه مرغ اســتفاده مى کنند. این قسمت 
از مرغ به دلیل داشــتن چربى بالا براى همه افراد مضر است 
و مصرف آن سبب بروز عوارضى مانند ابتلا به بیمارى قلبى 

و عروقى، افزایش چربى خون، کلسترول بالا و... مى شود.
پاى مرغ حاوى بخش هاى غضروفى اســت و بر اساس نظر 
متخصصان تغذیه ســوپ پاى مرغ را منبع کلســیم، فسفر، 
ویتامین A و D است و براى ترمیم غضروف هاى آسیب دیده 
و درمان نرمى استخوان مفید است این متخصصان مصرف 
پاى مرغ را یک یا دو بار در مــاه بلا مانع مى دانند اما مصرف 
بیش از یک یا دو بار آن در مــاه باعث بروز التهابات بافتى در 

افراد مى شود.
برخى از کارشناســان نیز بر این باورند کــه پاى مرغ ارزش 
پروتئینى چندانى ندارد و عاملى براى ســاخت غضروف ها 
نیست. پاى مرغ چربى اشباع بالایى دارد و افراد داراى اضافه 
وزن و مبتلا به دیابت نباید از این قسمت از مرغ استفاده کنند.

مضرات مصرف سنگدان
برخى افراد از سنگدان به جاى گوشــت استفاده مى کنند اما 
میزان کادمیوم، سرب و کروم زیاد اســت و نمى توان آن را 
جایگزین گوشت کرد. ســنگدان کلسترول زیادى دارد پس 
مصرف آن براى مبتلایان به بیمارى هــاى قلبى ـ عروقى، 

چربى خون بالا و نقرس مضر است.

مضرات جگر مرغمضرات جگر مرغ
جگر عضوى اســت که علاوه بر ذخیره مواد مغذى به علت 
آنزیم هاى متنوع محل تجمع و خنثى سازى سموم، هورمون 
ها، واکسن هاى تلقیحى و انواع آنتى بیوتیک هاى تزریقى و 

خوراکى است.
در کشــور ما اگرچه به علت کمبود بودجــه مرغدارى ها از 
هورمون استفاده نمى کنند، اما براى مهار بیمارى هاى عفونى 
و کنترل بیمارى هاى انگلى و ویروسى طیور از آنتى بیوتیک ها 

و داروهاى شیمیایى اســتفاده مى کنند. اگر این داروها 24 تا 
48 ساعت قبل از کشتار به جوجه ها تزریق شود، کبد حیوان 
فرصت پاکسازى و دفع مواد مضر تجمع یافته را ندارد و دارو در 
جگر مرغ رسوب و براى سلامت مضر است، بنابراین مصرف 
جگر مرغ ســبب عوارض گوناگونى مانند ابتلا به ســرطان، 
جهش زایى، مســمومیت و ایجاد آلرژى، مقاومت دارویى به 

انواعى از آنتى بیوتیک مى شود.

عوارض مصرف عوارض مصرف بال مرغبال مرغ
بال و گردن محل تزریق واکســن به طیور است اما به علت 
سرعت جذب بالا مواد تزریقى در این اعضا ماندگارى زیادى 
ندارند اما برخى از کارشناسان ، خوردن این قسمت هاى مرغ 
را مضر مى دانند. گردن مرغ نیز محل تزریق واکسن است و 
از این قسمت نسوج عصبى و بســیارى از غدد لنفاوى عبور 
مى کنند ، به دلیل آنکه نمى توان مجراى داخلى گردن مرغ را 

به خوبى بشوییم بنابراین مصرف آن توصیه نمى شود.
مصرف بال و گردن مرغ عوارض مختلفى براى ســلامتى 
مانند: تسریع رشد، اختلالات گوارشــى و کبد چرب، انتقال 
بعضى از ترکیب هاى مضــر، ابتلا بــه بیمارى هاى قلبى و 
عروقى، رشد کیســت در رحم، ابتلا به بیمارى هاى مختلف، 
کیستیک شدن سینه ها در خانم ها و ابتلا به آکنه هاى شدید 

پوستى، چاقى و اضافه وزن دارد.

کدام قسمت های مرغ را کدام قسمت های مرغ را 
هرگز نباید خوردهرگز نباید خورد

توصیه  طلایی  و  مهم برای پیشگیری از سرماخوردگیتوصیه  طلایی  و  مهم برای پیشگیری از سرماخوردگی

مسواک  زدن شما را 
از شر آلزایمر دور می کند

اســفناج و کم خونى دو عنوانى است که همواره کنار هم شــنیده مى شوند. اسفناج با
 برگ هاى پهن و تیره خود ارزش غذایى بیشــمارى دارد که خواص آن تنها به تامین 

آهن بدن منتهى نمى شود.
اسفناج از نظر علم تغذیه سرشار از آهن و ویتامین ها و مواد معدنى است که به ندرت در 

غذاهاى دیگر پیدا مى شود.
این سبزى که ارزش غذایى زیادى دارد سرشار از ویتامین هایى از قبیل آ، ث، اى، کا، ب 

و املاحى مانند آهن، منیزیم، کلسیم، پتاسیم و فولات است.

 اسفناج به عنوان یک منبع غنى از آهن شناخته شده است، بطورى که 180 گرم اسفناج 
پخته شده، 43.6 میلى گرم آهن دارد که این مقدار نسبت به دیگر منابع گیاهى و حیوانى 

آن مانند گوشت بیشتر است.
اسفناج یکى از گیاهانى است که ظرفیت ضد سرطانى آن خیلى بالا و براى پیشگیرى 
ابتلا به سرطان به سلطان گیاهان معروف است و طبق تحقیقات دانشمندان  در کاهش 
سرطان کولون، سرطان رکتوم، سرطان معده، سرطان پروستات، سرطان حنجره حلق، 
سرطان مخاط رحم و سرطان گردن، سرطان مرى و به ویژه سرطان ریه نقش بالایى 

دارد . اسفناج کلسترول خون را پایین آورده و میزان بالاى پتاسیم و میزان پایین سدیم 
موجود در این سبزى براى حفظ تعادل فشــارخون لازم است، چرا که پتاسیم کاهش 

دهنده و سدیم افزایش دهنده فشارخون است .
بســیارى از مردم از مزایاى هویج جهت ســلامتى چشــم اطلاع دارنــد، در حالى 
که اســفناج نیز به دلیل آن که ویتامین A زیــادى دارد از بیمارى هایــى مانند آب 
مروارید، شب کورى و عفونت پیشــگیرى کرده و به شکل گیرى استخوان و رشد آن

 کمک مى کند.

آن چه در دهان ما مى گذرد بــر مغزمان اثر مى گذارد و ممکن 
است به بیمارى زوال عقل منجر شــود. به همین دلیل مردم باید از 

اهمیت سلامت دهان آگاه  باشند.
رعایت نکردن بهداشــت دهان و دنــدان با افزایــش خطر ابتلا 
به بیمارى هایى از جملــه بیمارى قلبى، دیابت، ســرطان، آرتروز 

روماتیسمى و مرگ زودهنگام مرتبط است.
بر اساس گزارش سازمان جهانى بهداشت در سال 2020، حدود 19 
درصد از افراد بالاى 15 ســال یا در واقع بیش از یک میلیارد نفر در 
سراسر جهان، دچار بیمارى پریودنتال شدید بودند که باعث التهاب 
مزمن مى شود و به لثه ها و استخوان هاى نگه دارنده دندان آسیب 
مى زند. پژوهش هاى اخیر نشــان مى دهد که بهداشت و سلامت 
دهان بر آلزایمر که شایع ترین نوع زوال عقل است تاثیر چشمگیرى 
دارد. البته دانشمندان هنوز در حال تحقیق و بررسى اند تا به ارتباط 
دقیق بین این دو موضوع پى ببرند. آن ها دو عامل مشکل ساز اصلى 

را کشف کرده اند؛ باکترى و التهاب.
ماریو دیوگاردى، محقق علوم دندان پزشــکى به واشنگتن پست 
مى گوید: «از دست دادن دندان اثر ثانویه اى دارد که ممکن است بر 
تغذیه و سلامت عمومى اثر بگذارد و بر قدرت شناختى نیز اثرگذار 
است.سازوکارهایى که از طریق آن ها باکترى هاى پریودنتال ممکن 
است به دستگاه عصبى مرکزى دسترسى پیدا کنند ناشناخته  است، 
اما ممکن است از طریق گردش خون، در خون یا در امتداد اعصاب 
محیطى به مغز برسند.» اگر دندان ها را چند روز مسواك نزنیم، روى 
هر دندان یک بیوفیلم نازك به نام پلاك دندانى ایجاد مى شود که 

مملو از باکترى هاى تولیدکننده اسید است.
تجمع این پلاك به التهاب لثه ها منجر مى شود، زیرا سیستم ایمنى 
بدن ما ســعى مى کند با عفونت مبارزه کند. مسواك زدن و از بین 
بردن تجمع پلاك به لثه امکان مى دهد که بهبود یابد، اما اگر التهاب 
لثه درمان نشود، ممکن است به بیمارى شدیدتر لثه یا پریودنتیت 
(Periodontitis) منجر شود. التهاب مزمن در بدن نیز ممکن 
اســت به التهاب عصبى مزمن در مغز منجر شود که سبب تخریب 

عصبى مى شود و نقشى اساسى در آلزایمر دارد. 
متخصصان مى گویند سبک زندگى، رژیم غذایى، میزان تحصیلات، 
سیگار کشیدن و عوامل بسیارى وجود دارد که نتیجه گیرى قطعى 
را دشوار مى کند. آن ها توصیه مى کنند براى سلامت بهتر و احتمالا 

داشتن مغز سالم تر، به مسواك زدن ادامه دهید.

سلطان سبزی ها را بشناسیدسلطان سبزی ها را بشناسید

4و داروهاى شیمیایى اســتفاده مى کنند. اگر این داروها 24 تا 
48 ساعت قبل از کشتار به جوجهها تزریق شود، کبد حیوان 
دارو در فرصت پاکسازى و دفع مواد مضر تجمع یافته را ندارد و

جگر مرغ رسوب و براى سلامت مضر است، بنابراین مصرف 

بدینوسیله از کلیه  شرکا   موسســه  فوق دعوت مى شود که در جلسات مجمع  
عمومى  فوق العاده و مجمع عمومى عادى بطور فوق العاده که به ترتیب  در ساعات 
8  و  10مورخ  22 / 07 /  1402در محل اصفهان، محله شریف واقفى ، کوچه میرزا 
کریم 31 ،خیابان چهارباغ خواجو ، پلاك 361 ، طبقه اول تشکیل مى گردد حضور 

به هم رسانید
 دستور جلسه مجمع عمومى فوق العاده ساعت 8

اصلاح ماده 15 اساسنامه –تمدید مدت فعالیت موسسه-تغییر ادرس 
دستور جلسه مجمع عمومى عادى بطور فوق العاده ساعت 10
انتخاب و تعیین سمت مدیران و تعیین دارندگان حق امضا

آگهی دعوت مجامع عمومی  فوق العاده  وعادی بطور فوق العاده 

موسسه   خدمات حفاظتي مراقبتي بهبود پالايش اسپادانا به 

شماره ثبت ۳۹۱۷ و شناسه ملی   ۱۰۲۶۰۷۰۰۴۵۷

 هیات مدیره
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آگهى ابلاغ مفاد آرا صادره هیأت قانون تعیین تکلیف
برابرراى 7043 مورخ 1402/06/01 به شــماره کلاســه 0753 مالکیت آقاي / خانم اسداله پرنده 
خوزانی به شناسنامه شماره 1593 کدملی 1141286408 صادره فرزند عباس در سه دانگ مشاع از 
ششدانگ یکباب خانه به مساحت 212/72 مترمربع پلاك شماره 1136 فرعی از 113 اصلی واقع در 
اصفهان بخش 14 حوزه ثبت ملک خمینی شهر به موجب سند 203654  مورخ 89/12/24 دفترخانه 
73 و سند صداقیه 80062 مورخ 89/11/30 دفترخانه 46 ملاحظه نقشه ملک و گزارش کارشناس 

ملاحضه و محرز گردیده است .
برابرراى 7044 مورخ 1402/06/01 به شماره کلاســه 0754 مالکیت آقاي / خانم هاجر شیروي 
خوزانی به شناسنامه شماره 1130161341 کدملی 1130161341 صادره فرزند نادعلی در سه دانگ 
مشاع از ششدانگ یکباب خانه به مساحت 212/72 متر مربع پلاك شماره 1136 فرعی از 113 اصلی 
واقع در اصفهان بخش 14 حوزه ثبت ملک خمینی شهر به موجب سند 203654 مورخ 89/12/24 
دفترخانه 73 و سند صداقیه 80062 مورخ 89/11/30 دفترخانه 46 ملاحظه نقشه ملک و گزارش 

کارشناس ملاحضه و محرز گردیده است .
لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهى میشود در صورتى که اشخاص 
نسبت به صدور سند مالکیت متقاضى اعتراضى داشته باشند میتوانند از تاریخ انتشار اولین آگهى به 
مدت 2 ماه اعتراض خودرا به این اداره تسلیم وپس از اخذ رســید ظرف مدت 1 ماه از تاریخ تسلیم 
اعتراض دادخواســت خود را به مراجع قضایى تقدیم نماید بدیهى اســت در صورت انقضاى مدت 
مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد. تاریخ انتشار نوبت اول :

1402/07/09 -تاریخ انتشــار نوبت دوم :1402/07/24- م الف: 1576560 -  ســید محمدحسن 
مصطفوى - رئیس اداره ثبت اسناد و املاك شهرستان خمینى شهر- ازطرف حمید سعیدى /07/145

آگهى ابلاغ مفاد آرا صادره هیأت قانون تعیین تکلیف
 برابرراى 2500 مورخ 1401/01/16 به شــماره کلاسه 2033 مالکیت آقاى/خانم صدف 
ابراهیمى به شناسنامه شماره 1273523271 کدملی 1273523271 صادره فرزند ولى اله در 
شش هفتم دانگ مشاع از ششدانگ یکباب خانه به مساحت 421/42 متر مربع پلاك شماره 
467 فرعی از 85 اصلی واقع در اصفهان بخش 14 حوزه ثبت ملک خمینی شهر به موجب 
سند 35363 مورخ 1390/07/11 دفترخانه 139 و سند 18706 مورخ 1386/06/09 دفتر 
139 و سند 187130 مورخ 87/06/09 دفتر 139 و سند 18704 مورخ 1387/06/09 دفتر 

139 ملاحظه نقشه ملک و گزارش کارشناس ملاحضه و محرز گردیده است. 
برابرراى 2498 مورخ 1401/01/16 به شــماره کلاســه 2031 مالکیت آقاي/خانم غزل 
ابراهیمی به شناسنامه شماره 1273966041 کدملی 1273966041 صادره فرزند ولی اله در 
شش هفتم دانگ مشاع از ششدانگ یکباب خانه به مساحت 421/42 متر مربع پلاك شماره 
467 فرعی از 85 اصلی واقع در اصفهان بخش 14 حوزه ثبت ملک خمینی شهر به موجب 
سند 35363 مورخ 1390/07/11 دفترخانه 139 و سند 18706 مورخ 1386/06/09 دفتر 
139 و سند 187130 مورخ 87/06/09 دفتر 139 و سند 18704 مورخ 1387/06/09 دفتر 

139 ملاحظه نقشه ملک و گزارش کارشناس ملاحضه و محرز گردیده است. 
 برابرراى 2499 مورخ 1401/01/16 به شماره کلاسه 2032 مالکیت آقاى/ خانم لیلا قنواتی 
به شناسنامه شماره 1114 کدملی 4669310461 صادره فرزند علی در شش هفتم دانگ 
مشاع از ششدانگ یکباب خانه به مساحت 421/42 متر مربع پلاك شماره 467 فرعی از 85 
اصلی واقع در اصفهان بخش 14 حوزه ثبت ملک خمینی شهر به موجب سند 35363 مورخ 
1390/07/11 دفترخانه 139 و سند 18706 مورخ 1386/06/09 دفتر 139 و سند 187130 

مورخ 87/06/09 دفتر 139 و سند 18704 مورخ 1387/06/09 دفتر 139 ملاحظه نقشه 
ملک و گزارش کارشناس ملاحضه و محرز گردیده است. 

برابرراى 2502 مورخ 1401/01/16 به شــماره کلاسه 2035 مالکیت آقاي/خانم فرج اله 
ابراهیمی به شناسنامه شماره 156 کدملی 1141662272 صادره فرزند رسول در شش هفتم 
دانگ مشاع از ششدانگ یکباب خانه به مساحت 421/42 متر مربع پلاك شماره 467 فرعی 
از 85 اصلی واقع در اصفهان بخش 14 حوزه ثبت ملک خمینی شهر به موجب سند 35363 
مورخ 1390/07/11 دفترخانه 139 و ســند 18706 مورخ 1386/06/09 دفتر 139 و سند 
187130 مورخ 87/06/09 دفتر 139 و سند 18704 مورخ 1387/06/09 دفتر 139 ملاحظه 

نقشه ملک و گزارش کارشناس ملاحضه و محرز گردیده است. 
برابرراى 2501 مورخ 1401/01/16 به شــماره کلاسه 2034 مالکیت آقاي/خانم ولی اله 
ابراهیمی به شناسنامه شــماره 331 کدملی 1141618011 صادره فرزند رسول در یک و 
پنج - هفتم دانگ مشاع از ششدانگ یکباب خانه به مساحت 421/42 متر مربع پلاك شماره 
467 فرعی از 85 اصلی واقع در اصفهان بخش 14 حوزه ثبت ملک خمینی شهر به موجب 
سند 35363 مورخ 1390/07/11 دفترخانه 139 و سند 18706 مورخ 1386/06/09 دفتر 
139 و سند 187130 مورخ 87/06/09 دفتر 139 و سند 18704 مورخ 1387/06/09 دفتر 

139 ملاحظه نقشه ملک و گزارش کارشناس ملاحضه و محرز گردیده است .
 

برابرراى 2503 مورخ 1401/01/16 به شماره کلاســه 2036 مالکیت آقاي / خانم زهرا 
صفري به شناسنامه شــماره 91851 کدملی 1281913464 صادره فرزند محمد علی در 
شش هفتم دانگ مشــاع از ششدانگ یکباب خانه به مســاحت 421/42 متر مربع پلاك 
شــماره 467 فرعــی از 85 اصلی واقع در اصفهــان بخش 14 حوزه ثبــت ملک خمینی 
شهر به موجب ســند 35363 مورخ 1390/07/11 دفترخانه 139 و ســند 18706 مورخ 
1386/06/09 دفتر 139 و ســند 187130 مورخ 87/06/09 دفتر 139 و ســند 18704 
مورخ 1387/06/09 دفتر 139 ملاحظه نقشه ملک و گزارش کارشناس ملاحضه و محرز 

گردیده است .
لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهى میشود در صورتى که 
اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضى اعتراضى داشته باشند میتوانند از تاریخ انتشار 
اولین آگهى به مدت 2 ماه اعتراض خودرا به این اداره تسلیم وپس از اخذ رسید ظرف مدت 1 
ماه از تاریخ تسلیم اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضایى تقدیم نماید بدیهى است در 
صورت انقضاى مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد 
شد. تاریخ انتشار نوبت اول :1402/07/09 -تاریخ انتشار نوبت دوم :1402/07/24- م الف: 
1576576 -  سید محمدحسن مصطفوى - رئیس اداره ثبت اسناد و املاك شهرستان خمینى 

شهر- ازطرف حمید سعیدى/07/147

مدیر ستاد مردمى دیه اســتان اصفهان گفت: در نیمه 
نخست سال امسال زمینه آزادى نزدیک به 400 زندانى 
بدهکار مالــى و محکوم به پرداخت دیــات غیرعمد با 

حمایت این ستاد در استان فراهم شد.
اســداالله  گرجى زاده افزود: در قالب مشارکت خیران در 
آیین هاى گلریزان و یا مراجعه هاى حضورى به نمایندگى 
این نهاد حمایتى در اســتان، از ابتداى فروردین تا پایان 
شهریور ماه تعداد 386 زندانى مرد و 9 محکوم مالى زن، 
 با رقم بدهى بالغ بر چهار هزار و 214 میلیارد ریال از بند 

حبس رهایى یافتند.
وى اظهار داشت: در فرآیند رسیدگى به پرونده ها شاکیان 

و طلبکاران خصوصى با همراهى خود، ضمن صرف نظر 
از رقمى معادل 982 میلیارد و 722 میلیون ریال، بیشترین 
نقش را در راســتاى آزادى این بدهــکاران غیربزهکار 

داشتند.
مدیر ســتاد مردمى دیــه اصفهان افــزود: در کنار این 
همدلى نبایــد از معاضدت قاضى هــاى دغدغه مند در 
قبولى دادخواست هاى «اعســار» و یا «تعدیل اقساط» 
چشم پوشــى کرد، زیرا از این طریق نیز رقمى معادل 2 
هزار و 559 میلیارد ریال با تعیین قسط بندى متناسب با 
شرایط اقتصادى جامعه، درصد قابل توجهى از اصل دیون 

مورد مطالبه کسر شد.

شــهرك علمى و تحقیقاتى اصفهان در دومیــن روز از 
برگزارى جایزه مصطفى میزبان شرکت کنندگان این رویداد 
جهانى بود.برنامه تبادل تجربیات علمى و فناورى پنجمین 
دوره رویــداد جایزه بین المللى مصطفــى (ص) با حضور 
دانشمندان تراز اول جهان اسلام تا شب گذشته در شهرك 
علمى و تحقیقاتى اصفهان مرکز پایه گذار پارك هاى علم و 
فناورى و قطب فناورى ایران، ادامه داشت.در این رویداد که 
حدود 150 دانشمند برتر جهان اسلام و مسئولان کشورى و 
استانى مرتبط با عرصه علم و فناورى در آن حضور داشتند، 
شهرك علمى و تحقیقاتى اصفهان، پایه گذار پارك هاى 
علم و فناورى ایران، معرفــى و پنل تخصصى با موضوع 

توسعه فناورى برگزار  شد.در حاشیه این رویداد نیز نمایشگاه 
دستاورد هاى شرکت هاى دانش بنیان و فناور مستقر در این 
شهرك برپا شــده بود و مهمانان از این شرکت ها بازدید 
کردند.جایزه مصطفى (ص) با هدف شناسایى آثار برجسته 
دانشمندان جهان اسلام در توسعه علم و فناورى از اوایل 
دهه 90 شــروع به کار کرد و تاکنون چهــار دوره آن در 
سال هاى 1394، 1396، 1398 و 1400 برگزار شده است.

پنجمین دوره رویداد جایزه مصطفى (ص) تا دوشنبه دهم 
مهر در اصفهان پیگیرى مى شود و با اعطاى جایزه مصطفى 
(ص) به دانشمندان برتر در باغ موزه چهلستون اصفهان به 

کار خود پایان مى دهد.

400 زندانى غیرعمد در 
اصفهان آزاد شدند

میزبانى شهرك علمى 
وتحقیقاتى از 150 دانشمند 

بازداشت خرابکار شبکه برق 
عامـل خرابـکارى در شـبکه توزیـع بـرق یکى از 
شـهرك هاى صنعتى اصفهان شناسایى  و دستگیر 
شد. در پى اقدامات خرابکارانه بواسطه سرقت کابل 
در شـبکه دیتاى یکـى از بزرگترین شـهرك هاى 
صنعتـى اصفهـان و اختـلال در روند توزیـع برق، 
موضـوع در دسـتور کار عوامل سـازمان اطلاعات 
فرماندهى انتظامى اسـتان اصفهان قرار گرفت.بر 
مبناى این گـزارش بـا اقدامات اطلاعاتـى، متهم 

مربوطه شناسایى و در مخفیگاهش دستگیر شد.

مدیر یک کودکستان در 
اصفهان برکنار شد

روابط عمومـى اداره کل آمـوزش و پرورش اسـتان 
اصفهان در اطلاعیه اى از عزل مدیر و اخطار کتبى به 
موسس یک کودکستان متخلف در اصفهان خبرداد. 
این روابط عمومى اعلام کرد: پیرو انتشار یک ویدئو 
مربوط به جشن شـکوفه ها توسـط یکى از مهدهاى 
کودك به دلیل بـى توجهى به ارزش هاى اسـلامى 
و رعایت قوانیـن و مقررات مربوطـه در دقایق پایانى 
این برنامه که مغایر با شـئونات اسـلامى همراه شده 
است، در بررسى سریع و مطابق با چارچوب و الزامات 
قانونى، دسـتورات لازم در خصوص عزل مدیر مهد 
کـودك صـادر و همچنیـن اخطـار کتبـى و درج در 
پرونده به مؤسـس مجموعه و پیگیرى برخوردهاى 
قانونـى با سـایر عوامـل اجرایـى در دسـتور کار قرار

 گرفته است. 

خبر

دریا قدرتى پور
نمایشــگاه هاى گردشــگرى در تمام دنیا -خصوصاً در کشــورهاى 
پیشرفته و تراز اول این صنعت- از اهمیت بسیار زیادى برخوردارند. این 
نمایشگاه ها فرصت هایى براى معرفى جاذبه ها، امکانات و ظرفیت هاى 
صنعت شهرهاى آن کشور محسوب مى شوند. اصفهان نیز به عنوان 
یکى از شهرهاى پر گردشــگر ضرورتاً باید از فرصتى مانند برگزارى 
نمایشگاه گردشگرى برخوردار باشــد تا بتواند بیشترین نتایج را براى 

صنعت گردشگرى حاصل کند. 
بر همین اساس سیزدهمین نمایشگاه بین المللى گردشگرى، صنایع 
دستى و هتلدارى اصفهان از تاریخ 4 تا 7 مهرماه در حالى در این شهر 
برگزار شــد که به اعتقاد کارشناسان گردشــگرى، اصفهان توانست 
حرف هاى زیادى براى گفتن داشته باشد و این نمایشگاه دستاوردهاى 

زیادى را به دنبال داشت. 
طى چهار روز برگزارى این آیین، نمایشگاه، میزبان ده هزار بازدید کننده 
بود که نشان از افزایش 53 درصدى میهمانان این نمایشگاه نسبت به 
سال گذشته داشت، رویدادى که یکى از شــاخصه هاى گردشگرى 
کشور اســت و یکى از پویاترین ابزارهاى تبلیغى براى نمایان ساختن 

جاذبه هاى استان اصفهان نسبت به سایر استان ها به شمار مى رود.
در سیزدهمین دوره این نمایشگاه آثار هنرمندان بسیارى از سراسر کشور 
به معرض نمایش گذاشته شد و مدیران بلندپایه استان نیز از آن دیدن 
کردند. نمایشگاهى که میزبان بزرگ ترین پاویون ایرلاین ها نیز بود و 
فقط از کشور ترکیه تعداد 25 شرکت خدمات مسافرتى حضور یافتند و 
به همین مناسبت جلساتB2B در خصوص تبادل گردشگر و همچنین 
گردشگرى سلامت با حضور شرکت هاى اصفهان و ترکیه برگزار شد.

جالب اینکه به غیر از هیئت تجارى ترکیه، شــهرهاى خواهرخوانده 
کویت و سن پترزبورگ روسیه هم در این نمایشگاه شرکت کردند.

به گفته سرپرست اداره کل میراث فرهنگى، گردشگرى و صنایع دستى 

استان اصفهان همچنین این رویداد از مشارکت شهردارى هاى 30 شهر 
استان نیز برخوردار بود.

حمیدرضا محققیان در حاشیه برگزارى این نمایشگاه با اشاره به اینکه 
بازاریابى براى اجراى تورهاى ورودى یکى از مهمترین سیاست هاى 
این اداره کل در پهنه اســتان است از حضور 5 کشــور خارجى ازجمله 
حضور دفاتر خدمات مسافرتى کشور ترکیه خبر داده بود و اعلام کرد: به 
دنبال جذب هرچه بیشتر گردشگر در پهنه اصفهان در آینده به  ویژه در 

سال هاى 1402 و 1403 هستیم.
بلندپایه ترین مقام اجرایى استان نیز ضمن حضور در نمایشگاه، یکى 
از مهمترین ابزارها براى ایجاد تعلق نســبت به مؤلفه هاى هویتى در 
نســل آینده را صنعت گردشگرى دانست و با اشــاره به برگزارى این 
نمایشــگاه عنوان کرد: حضور و برنامه ریزى در حوزه گردشگرى در 
داخل و خارج از کشور قطعاً مى تواند ظرفیت هاى بسیارى را در این حوزه

 فراهم کند.

ســید رضا مرتضوى، تأکید کرد: یکى از مهم ترین حوزه هاى شهرى، 
شهردارى ها هستند که با توجه به مأموریت هاى زیست محیطى، رونق 
اقتصاد شهر، محلات، بهداشت و درمان و حتى گردشگرى از جایگاه 

ویژه اى برخوردار هستند.
استاندار شهردارى ها را ارگان هاى توانمند و بازوى صنعت گردشگرى 

دانست.
فرش دستباف، قلم کارى، خاتم کارى، منبت کارى، گلیم بافى و ده ها هنر 
دستى فاخر دیگر ایرانى طى چهار روز به شکلى در کنار هم قرار گرفتند 
تا بیشتر دیده شــوند و زمینه جذب گردشگران بیشتر براى اصفهان را 

آماده کنند. 
با توجه به اینکه در کنار این آثار فاخر بخش حمل و نقل و آژانس هاى 
هوایى نیز نادیده گرفته نشده بود و در این نمایشگاه همچنین کمیته 
طبیعت گردى انجمن صنفى کارفرمایان شــرکت ها و دفاتر خدمات 
مسافرت هوایى، جهانگردى و زیارتى اســتان اصفهان با مشارکت 6 
آژانس مجرى تورهاى گردشگرى شامل یاقوت پرواز شرق، دنیا گشت، 
طلوع سفر یاد، فصل سفر، ژیوا پرواز تارك و اورمان گشت با حضور فعال 
خود گوشه اى از فعالیت هاى بى شمار خود در این عرصه را به نمایش 

گذاشته بودند. 
اســتان اصفهان با بیش از 22 هزار بنا و اثر تاریخى که یکهزار و 850 
مورد آن به ثبت ملى و هفت اثر آن به نام هاى میدان امام(نقش جهان)، 
کاخ چهلستون، باغ فین کاشان و مسجد جامع و سه قنات به نام هاى 
«وزوان» ،«مزدآباد» و «مون» به ثبت جهانى رســیده، کانون توجه 
گردشگران داخلى و خارجى است.همچنین از 602 رشته صنایع دستى 
شناسایى شده در دنیا 299 مورد مربوط به ایران و از این تعداد 196 رشته 
مربوط به استان تاریخى و هنرپرور اصفهان است. گنجینه اى که مى 
تواند با وجود نمایشگاه هایى اینچنینى به جذب بیشتر گردشگران به 

اصفهان کمک شایانى کند. 

نمایشگاه گردشگرى، ویترینى براى جذب بیشتر گردشگران 

آگهى تغییرات 
شرکت ســهامى خاص نفت ابزار به شناســه ملى 10260535638 و شماره ثبت 
33038 به استناد صورتجلســه مجمع عمومى عادى سالیانه مورخ 1402/01/15 
تصمیمات ذیل اتخاذ شد: موسســه حسابرســى امین تدبیر بصیر به شناسه ملى 
10103512680 به سمت بازرس اصلى و موسســه حسابرسى کاربرد تحقیق به 
شناسه ملى 10260103000 به سمت بازرس على البدل تا پایان سال مالى انتخاب 
گردیدند. ترازنامه صورت هاى مالى سال منتهى به 1401/09/30 به تصویب رسید. 
اداره کل ثبت اسناد و املاك استان اصفهان اداره ثبت شرکت ها و موسسات غیرتجارى 

اصفهان (1574296)

آگهى تغییرات
 شرکت سهامى خاص آداك شیمى آریا به شناســه ملى 14009215631 و شماره 
ثبت 64855 به استناد صورتجلســه مجمع عمومى عادى به طور فوق العاده مورخ 
1402/02/25 تصمیمات ذیل اتخاذ شــد: آقاى حامد هرندى جبلى به شماره ملى 
5659916538 به ســمت بازرس اصلى و آقاى مجید باقرى کیچى به شماره ملى 
5659379176 به سمت بازرس على البدل تا پایان سال مالى انتخاب گردیدند. اداره 
کل ثبت اسناد و املاك اســتان اصفهان اداره ثبت شرکت ها و موسسات غیرتجارى 

اصفهان (1573240)

آگهى تغییرات
 شرکت سهامى خاص عمران مدرن سپاهان به شناسه ملى 10260622052 و به شماره ثبت 44310 به استناد صورتجلسه هیئت مدیره مورخ 
1402/05/01 تصمیمات ذیل اتخاذ شد: آقاى محمود مهورى به شماره ملى 1270181051 به سمت نایب رئیس هیئت مدیره وآقاى مهرداد 
مهورى به شماره ملى 1271190753 به سمت عضو اصلى هیئت مدیره وآقاى احمد مهورى به شماره ملى 1286701910 به سمت مدیرعامل و 
به سمت رئیس هیئت مدیره براى مدت دو سال انتخاب گردیدند.کلیه اوراق و اسناد مالى و تعهدات شرکت با امضاء مدیرعامل با مهر شرکت معتبر 
است.مدیر عامل شرکت مجرى مصوبات هیات مدیره خواهد بود. اداره کل ثبت اســناد و املاك استان اصفهان اداره ثبت شرکت ها و موسسات 

غیرتجارى اصفهان (1572878)

آگهى تغییرات
 شرکت سهامى خاص عمران مدرن سپاهان به شناسه ملى 10260622052 و به شماره ثبت 44310 به استناد صورتجلسه مجمع عمومى عادى 
بطور فوق العاده مورخ 1402/05/01 تصمیمات ذیل اتخاذ شد: آقاى محمود مهورى به شماره ملى 1270181051 به سمت عضو اصلى هیئت 
مدیره وآقاى مهرداد مهورى به شماره ملى 1271190753 به سمت عضو اصلى هیئت مدیره وآقاى احمد مهورى به شماره ملى 1286701910 
به سمت عضو اصلى هیئت مدیره براى مدت دو سال انتخاب گردیدند.آقاى مجید کاشفى به شماره ملى 1287900836 به سمت بازرس اصلى 
تا پایان سال مالى وخانم فاطمه نساء نوربخش حبیب آبادى به شماره ملى 6609377561 به سمت بازرس على البدل تا پایان سال مالى انتخاب 

گردیدند. اداره کل ثبت اسناد و املاك استان اصفهان اداره ثبت شرکت ها و موسسات غیرتجارى اصفهان (1572879)

آگهى تغییرات 
شرکت سهامى خاص فنى مهندسى راستین مهر سپاهان به شناسه ملى 10260591042 و به شماره ثبت 41389 به استناد صورتجلسه هیئت مدیره مورخ 1402/06/07 تصمیمات 
ذیل اتخاذ شد اختیارات هیئت مدیره به شرح ذیل به مدیر عامل تفویض گردید: اقامه هرگونه دعوا و دفاع از هرگونه دعوا یا تسلیم به دعوا یا انصراف از آن، اعم از حقوقى و کیفرى با 
داشتن کلیه اختیارات مراجعه به مراجع قضایى از جمله حق تجدید نظرخواهى، اعتراض به راى، فرجام خواهى، واخواهى اعاده دادرسى، مصالحه و سازش، ادعاى جعل نسبت به سند 
طرف و تعیین جاعل و استرداد سند، ادعاى انکار و تردید نسبت به سند طرف، تعیین داور با یا بدون اختیار صلح، تقاضاى صدور اجراییه و پیگیرى عملیات اجراى حکم، تعیین وکیل و 
حق توکیل به غیر ولو کرارا ،تعیین مصدق و کارشناس، اقرار خواه در ماهیت دعوا و خواه به امرى که کاملاً قاطع دعوا باشد، دعواى خسارت، استرداد دعوا یا استرداد دادخواست، دعواى 
جلب شخص ثالث و دفاع در دعواى شخص ثالث، دعواى ورود ثالث و دفاع در آن، اخذ محکوم به و اخذ وجوه ایدایى به نام شرکت، طرح دعواى تقابل و دفاع در دعواى متقابل، ادعاى 
اعسار و ورشکستگى و دفاع در دعواى اعسار و ورشکستگى و سایر اختیارات مربوط به پرونده هاى قضایى./ اداره کل ثبت اسناد و املاك استان اصفهان اداره ثبت شرکت ها و موسسات 

غیرتجارى اصفهان (1572920)

آگهى تغییرات 
شرکت سهامى خاص مهندسى توسعه و سازندگى سداد به شناسه ملى 10260307730 و به شماره ثبت 9690به استناد صورتجلسه مجمع 
عمومى عادى سالیانه مورخ 1401/04/23 تصمیمات ذیل اتخاذ شد: -موسسه حسابرسى آرین حساب شیراز به شناسه ملى 10861780230 به 
سمت بازرس اصلى، فرهاد فرهمند به شماره ملى 2992394203 به سمت بازرس اصلى ، سید محمد خاتون آبادى به شماره ملى 1287682634 
به سمت بازرس على البدل براى مدت یکسال انتخاب گردیدند. -روزنامه کثیرالانتشار نصف جهان جهت نشر آگهى هاى شرکت تعیین گردید. 
-عملکرد مالى ، ترازنامه و صورتحساب سود و زیان براى سال مالى منتهى به تاریخ 1400/12/29 به تصویب مجمع عمومى رسید. اداره کل ثبت 

اسناد و املاك استان اصفهان اداره ثبت شرکت ها و موسسات غیرتجارى اصفهان (1574312)

آگهى تغییرات
 شرکت سهامى خاص بازرگانى جهان تجهیز امیر کبیر به شناســه ملى 14005152624 و به شماره ثبت 54586 به استناد صورتجلسه هیئت 
مدیره مورخ 1402/06/22 تصمیمات ذیل اتخاذ شد خانم کبرى هادى پور دهنوى به شماره ملى 1290251614 به سمت رئیس هیئت مدیره تا 
تاریخ 1403/02/29 خانم فاطمه محسنى دهنوى به شماره ملى 5110308594 به سمت نایب رئیس هیئت مدیره تا تاریخ 1403/02/29 آقاى 
على هادى پور به شماره ملى 1293121223 به سمت مدیرعامل و عضو اصلى هیئت مدیره تا تاریخ 1403/02/29 انتخاب گردیدند. کلیه اوراق 
و اسناد مالى و تعهدات شرکت و اوراق عادى و ادارى با امضاء نایب رئیس هیات مدیره یا مدیرعامل و با مهر شرکت معتبر است. مدیرعامل مجرى 

مصوبات هیات مدیره مى باشد./ اداره کل ثبت اسناد و املاك استان اصفهان اداره ثبت شرکت ها و موسسات غیرتجارى اصفهان (1574324)

آگهى تغییرات
 شرکت مهندسى توسعه و سازندگى سداد شرکت سهامى خاص به شماره ثبت 9690 و شناسه ملى 10260307730 به استناد صورتجلسه 
مجمع عمومى عادى مورخ 1400/04/24 تصمیمات ذیل اتخاذ شد : عملکرد مالى ، ترازنامه و صورتحساب سود و زیان شرکت براى سال مالى 
منتهى به تاریخ 1399/12/30 به تصویب مجمع عمومى رسید. اعضاى هیات مدیره جدید براى مدت 2 سال به شرح زیر انتخاب گردیدند : اعضاى 
اصلى هیات مدیره عبارتند از آستان قدس رضوى به عنوان عضو اصلى به شناسه ملى 14004342173 و عبداله کوپایى به عنوان عضو اصلى به 
شماره ملى 1285373626 و محسن گلستان نژاد به عنوان عضو اصلى به شماره ملى1281921831 و عبدالکریم محمدى اصفهانى به عنوان 
عضو اصلى به شماره ملى 1285500245 و موسسه فرهنگى جام به عنوان عضو اصلى به شناسه ملى 10260578886 و اعضاى على البدل هیات 
مدیره عبارتند از: احمدرضا اسدى به شماره ملى 1287681034 عضو على البدل اول سعید موتمر به شماره ملى 1286775744 عضو على البدل 
دوم . بازرسان اصلى و على البدل به ترتیب براى مدت یکسال به شرح زیر انتخاب گردیدند: فرهاد فرهمند به شماره ملى 2992394203 و سعید 
زائرى به شماره ملى 1282261428. روزنامه کثیر الانتشار: روزنامه نصف جهان به عنوان روزنامه کثیرالانتشار جهت درج آگهى هاى شرکت تعیین 

گردید. اداره کل ثبت اسناد و املاك استان اصفهان اداره ثبت شرکت ها و موسسات غیرتجارى اصفهان (1574314)
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مربى جوان ذوب آهن معتقد است سبزپوشان اصفهانى از نظر ایجاد موقعیت گل یکى 
از تیم هاى بالاى جدول لیگ هستند و ابراز امیدوارى مى کند که ذوبى ها با انجام 

تمرینات بیشترى در هفته هاى آینده شرایط بهترى در امر گلزنى هم کسب کنند.
ابراهیم صادقى درباره وضعیت فعلى تیم ذوب آهن اظهار کرد: تا اینجا از شــرایط 
تیم راضى هستیم، هرچند به نظرم اگر اشــتباه داورى در دیدار با پرسپولیس رقم 
نمى خورد اکنون 2 امتیاز بیشتر و شرایط بهترى در جدول داشتیم، اما به طور کلى 
روند رو به رشدى را از نظر فنى طى مى کنیم و با پیروزى مقابل استقلال خوزستان 
شرایط روحى بهترى هم پیدا کردیم. وى با اشاره به اینکه تیم ما نسبت به فصول قبل 
خیلى جوان تر شده است و فوتبال خوبى هم به نمایش مى گذارد خاطرنشان کرد: در 
تلاش هستیم روند رو به رشد تیم را حفظ کنیم و هفته به هفته عملکرد بهترى داشته 
باشیم. قطعاً تیمى که بتواند کیفیت فنى خوبش را حفظ کند، در نتیجه گیرى هم به 

جایگاه مناسبى خواهد رسید.
دستیار محمد ربیعى در پاسخ به اینکه ذوب آهن با وجود روند تهاجمى هنوز در امر 
گلزنى عملکرد خوبى نداشته و فرصت هاى زیادى را در مسابقات از دست مى دهد، 
گفت: از نظر ایجاد موقعیت یکى از تیم هاى بالاى جدول هستیم و در همه مسابقات 
موقعیت هاى خوبى ایجــاد کردیم. در زمینه تبدیل موقعیــت به گل هم تمرینات 
بیشترى انجام مى دهیم و هفته هاى آینده شرایط بهترى در امر گلزنى پیدا مى کنیم. 
وى درباره جذب ســبحان خاقانى و امید لطیفى هم با اشاره به اینکه هر دو بازیکن 
جوانان آینده دارى هستند و در ادامه راه با هماهنگى بیشتر با تیم کمک زیادى به ما 

خواهند کرد گفت: به طور کلى همه بازیکنان ذوب آهن امسال 
خیلى خوب و با انگیزه کار مى کنند و از همه رضایت داریم. 
با این عملکرد و انگیزه در ادامه راه شــرایط خیلى بهترى 

خواهیم داشت.
صادقى با انتقاد از تعطیلات متعدد در برگزارى لیگ در فصل 
جارى گفت: اینکه تیم ها هر 15 روز یک مســابقه رسمى 
داشته باشند شرایط سختى است و حفظ تیم از نظر فنى و 
بدنى و حتى ذهنى در یک فرم خوب بسیار دشوار است. 
امیدوارم ادامه لیگ با یک روند مناسب و با فاصله منطقى 
هر 4 یا 5 روز یک بازى برگزار شود، تا بازیکنان و مربیان 

کار راحت ترى داشته باشند. 
مربى ذوب آهن همچنین دربــاره وضعیت مصدومان 
این تیم اصفهانى گفت: شــرایط آرش قادرى به دلیل 
اینکه باید چنــد روز پس از مســابقه وضعیت به طور 
دقیق سنجیده شود همچنان نامعلوم است، باقرپسند و 
علیارى یک مصدومیت طولانى مدت سپرى کردند و در 

هفته هاى آتى بیشتر مى توانند به تیم کمک کنند، مصدوم 
دیگرى نداریم و همه بازیکنان در سلامت کامل در تمرینات 

حضور دارند.

مربى ذوب آهن:

یکى از تیم هاى بالاى جدول  در 
ایجاد موقعیت گل هستیم

احمد نوراللهى که پس از درخشش در ترکیب شباب الاهلى به الوحده پیوســته، در بازگشت به ورزشگاه 
الرشید امید زیادى به کسب پیروزى داشت، اما اتفاقات این مسابقه علیه تیم مهمان رقم خورد. یاران این 
ستاره ایرانى در چارچوب هفته چهارم رقابت هاى ادنوك لیگ امارات با نتیجه 3 بر یک شکست خوردند تا 
 در پایان هفته چهارم 6 امتیازى و در رتبه ششم باقى بمانند. در سوى مقابل شباب با این پیروزى 12 امتیازى 
شد و به العین چسبید که با همین امتیاز به دلیل تفاضل گل بهتر صدرنشین است. نوراللهى در این مسابقه 

75 دقیقه در زمین بود و در مرکز خط میانى الوحده نقش مهمى در مصاف با تیم سابقش داشت اما نتوانست به 
تیم جدیدش براى کسب امتیاز کمکى کند.

اتحاد کلباء با هدایت فرهاد مجیدى در روزى که مهدى قایدى درخشید و دبل کرد توانست برابر عجمان با نتیجه 
5 بر 3 به پیروزى برسد. این نخستین پیروزى تیم مجیدى در فصل جارى ادنوك لیگ امارات است که باعث شد 
آنها از زیر فشار خارج شوند و در پایان هفته چهارم  با کسب این 3 امتیاز ارزشمند، 4 امتیازى شوند. اتحاد کلباء در سه 

خود دو شکست و یک تساوى را کسب کرده بود و هر نتیجه اى جز دشت 3 امتیاز این بازى، بازى قبلى 
مى توانست عواقب بدى را براى سرمربى ایرانى این تیم داشته باشد. حالا مهدى 
قایدى با این دو گل هم نقش تأثیرگذارى در فرار مجیدى از خطر داشت و هم 3 گله 

شده و براى کسب عنوان آقاى گلى امارات خیز برداشت.

شب تلخ احمد نور در بازگشت به خانه طوفان تیم فرهاد با دبل قایدی

شـرکت تـوزیع بـرق شهـرستـان اصفهـان در نظـر دارد: کالاوخدمات مورد نیاز خود را به شرح ذیل ، به استـناد 
قانون برگـزارى مناقـصات وآئـین نامه معـاملات ، از طریق سامانه تدارکات الکترونیکى دولت به صورت مناقصه 
عمومى دو مرحله اى از بین تولید کنندگان و فروشندگان  واجد شرایط که در سامانه تدارکات الکترونیکى دولت 
ثبت نام نموده اند، خریدارى نماید. لازم است مناقصه گران در صورت عدم عضویت قبلى، مراحل ثبت نام در سایت 

مذکور و دریافت گواهى امضاى الکترونیکى را جهت شرکت در مناقصه محقق سازند

https://www.setadiran.ir/setad/  پیشنهاد دهندگان مى توانند اسناد مناقصه به شرح فوق را از طریق ســایت
cms دریافت و حداکثر  تا پایان وقت ادارى روز شنبه مورخ 1402/07/29 در سامانه فوق بارگذارى نمایند 

و همچنین اسناد فیزیکى(پاکت الف- ضمانت نامه) خود را به نشانى: اصفهان چهارباغ عباسى- خیابان 
عباس آباد - ساختمان ستاد شماره یک شرکت توزیع برق شهرستان اصفهان طبقه همکف - دبیرخانه، 
تحویل نمایند. به پیشنهادهایى که بعد از مهلت مقرر بارگذارى گردد ترتیب اثر داده نخواهد شد. عدم ارسال 

پاکت الف ( ضمانت نامه بانکى) تا موعد اعلام شده موجب ابطال مدارك مناقصه گر مى گردد.
*: شــماره تلفن واحد مناقصات: 34121482-031 آقاى کریمى و جهت آگاهى بیشتر در مورد الزامات ،

  اطلاعات و شرح خدمات مناقصات با شــماره تلفن کارشناس معاونت مهندســى: 34121448 -031 
 آقاى مهندس آقابابائى 

*: جهت انجام مراحل عضویت در سامانه: مرکز  تماس 41934-021 ،دفتر ثبت نام: 88969737-021 و 
85193768 -021 تماس حاصل فرمائید.

مبلغ ونوع تضمین شرکت در مناقصه: در اسناد درج شده است0
* شرکت کنندگان در مناقصه مى بایست 72 ساعت  قبل از انقضاى مهلت تسلیم پیشنهاد با مراجعه به 
سامانه تدارکات الکترونیکى دولت و یا تماس با واحد مناقصه و مزایده ، ازآخرین اصلاحات احتمالى اسناد 

مطلع گردند، در غیر اینصورت مسئولیت عدم رعایت این بند به عهده مناقصه گران مى باشد.
* پیشنهادات رسیده با حضور اعضاء کمیسیون معاملات باز و قرائت خواهد شد. 

* پیشنهاد دهنده مى بایست صرفا در سامانه تدارکات الکترونیکى دولت ثبت نام کرده باشد
* به مدارك ، پیشنهادات و نامه هاى فاقد امضاء، مخدوش ، مشروط یا بعد از انقضاء مهلت مقرر واصل شود 

مطلقاً ترتیب اثر داده نخواهد شد.
* شرکت توزیع برق شهرستان اصفهان در رد یا قبول کلیه پیشنهادات مختار مى باشد.   

* سایر اطلاعات وجزئیات مربوط در اسناد مناقصه مندرج مى باشد.

آگهی مناقصه عمومی دو مرحله ای

روابط عمومی شرکت توزیع برق شهرستان اصفهان 

شرح
شماره 
مناقصه 
مرجع

شماره مناقصه در سامانه 
تدارکات الکترونیکى دولت 

(ستاد)
تاریخ توزیع 

دفترچه
آخرین مهلت 
دریافت اسناد

آخرین مهلت  
بارگذارى و 
تحویل پاکات

بازگشائى  اسناد 
ارزیابى کیفى

مبلغ تضمین 
(ریال)

خرید تابلوهاى اندازه 
گیرى (موتوردار) 250 
آمپر با قابلیت مدیریت 
بار و بدنه کامپوزیتى

402110222002001211000041

10/07/140218/07/140229/07/1402 1402 /30/07
ساعت 8  و 9 صبح

3.898.000.000

خرید تابلوهاى اندازه 
گیرى (موتوردار) 160 
آمپر با قابلیت مدیریت 
بار و بدنه کامپوزیتى

4021102320020012110000423.817.000.000

4690

رزشگاه 
ران این 
وردند تا 
 امتیازى 
 مسابقه 

 نتوانست به 

نه
اتحاد کلباء با هدایت فرهاد مجیدى در
3 بر3 به پیروزى برسد. ایننخستینپ 5
آنها از زیر فشار خارج شوند و در پایان ه

خوددو شکستوبازى قبلى 
مى توانس
قققاققققاقققاقاققاقاقاقاقاقاقاقایدى
ب شده 

طوفان تی

خواهند کرد گفت: به طور کلىهمه بازیکنان ذوب آهنامسال
خیلى خوب و با انگیزه کار مى کنند و از همه رضایت داریم. 
با این عملکرد و انگیزه در ادامه راه شــرایط خیلى بهترى 

خواهیم داشت.
صادقى با انتقاد از تعطیلات متعدد در برگزارى لیگ در فصل 
5جارى گفت: اینکه تیم ها هر 15 روز یک مســابقه رسمى 
داشته باشند شرایط سختى است و حفظ تیم از نظر فنى و 
خوب بسیار دشوار است.  بدنىو حتىذهنى در یک فرم
با فاصله منطقى  امیدوارم ادامه لیگ با یک روند مناسب و
5 یا 5 روز یک بازى برگزار شود، تا بازیکنانو مربیان 4هر4

کار راحت ترى داشته باشند. 
مربى ذوب آهن همچنین دربــاره وضعیت مصدومان 
این تیم اصفهانى گفت: شــرایط آرش قادرى به دلیل 
اینکه باید چنــد روز پس از مســابقه وضعیت به طور 
دقیق سنجیده شود همچنان نامعلوم است، باقرپسند و 
علیارى یک مصدومیت طولانى مدت سپرى کردند و در 
هفته هاى آتىبیشترمى توانند به تیم کمک کنند، مصدوم

دیگرى نداریم و همه بازیکنان در سلامت کامل در تمرینات 
دارند. حضور

الاى جدول  در 
ل هستیم

تیم جدیدش براى کسب امتیاز کمکى کند. شدهو برراى کسب عنوان آقاى گلى امارات خیز برداشت.

این احتمال وجود دارد که بــراى اولین مرتبه در یک 
بازى رسمى شاهد حضور زوج دانشــگر و یزدانى در 

ترکیب سپاهان باشیم.
ســیاوش یزدانى بازى هاى ابتدایى لیــگ برتر را در 
شرایطى آغاز کرد که به دلیل درد شدید از ناحیه کمر 
امکان حضور 90 دقیقه اى در ترکیب طلایى پوشــان 
اصفهانى را نداشت، اما حالا رفته رفته خودش را آماده 

جدال هاى دشوار و سرنوشت ساز این فصل مى کند.
این مدافع 31 ســاله در مصاف دوستانه سپاهان برابر 
شمس آذر قزوین هم زوج محمد دانشگر در  قلب دفاع 
طلایى پوشان بود و در صورتى که آمادگى مناسبى از 
نظر بدنى داشته باشد و البته ژوزه مورایس از عملکرد 
او رضایت داشته باشد، هیچ بعید نیست که در مقابل 
الاتحاد و ستاره هایش شاهد حضور یزدانى در ترکیب 
اصلى طلایى پوشان اصفهانى به جاى نیلسون جونیور 

مدافع برزیلى این تیم باشیم.
یزدانى در پنجره زمســتانى فصل گذشته پس از چند 
سال حضور در اســتقلال به سپاهان بازگشت، و حالا 
امیدوار است رفته رفته در ترکیب تیم همان نقشى را 
پیدا کند که در هنگام جدایى از سپاهان در ترکیب این 

تیم به دست آورده بود.

انگیزه بالای سیاوش
 برای بازگشت به قلب 

دفاع  سپاهان
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با حضور رئیس جمهور و جمعى از اعضاى هیئت دولت، مسئولان استان اصفهان 
و مدیرعامل فولاد مبارکه، واحد اول گازى نیروگاه سیکل ترکیبى فولاد مبارکه 
اصفهان که به نام «شهید حاج احمد کاظمى» مزین شــده است به عنوان اولین 
واحد نیروگاهى کلاس F صنایع در محل مصرف، راه اندازى شــد تا گام بلندى 
براى تأمین پایدار برق موردنیاز این صنعت و جبران ناترازى برق شبکه سراسرى 

برداشته شده باشد.
آیت ا...سید ابراهیم رئیسى، روز جمعه هفتم مهرماه، در جریان دومین سفر استانى 
خود به اصفهان، پس از بازدید از مرحله اول انتقال آب از دریاى عمان به اصفهان 
که با مشارکت و سرمایه گذارى ویژه فولاد مبارکه در حال انجام است، با حضور در 
معراج الشهداى فولاد مبارکه به مقام شامخ شهدا اداى احترام و پس از آن، از خطوط 

تولید فولاد مبارکه بازدید کرد.
وى در ادامه، فاز اول گازى نیروگاه ســیکل ترکیبى «ســردار شهید حاج احمد 
کاظمى» این شــرکت را راه اندازى کرد و پس از آن، در جمع مدیران و کارکنان 
فولاد، طى بیاناتى اظهار داشــت: براى بنده توفیق ارزشــمندى بود که در جمع 
کارکنان، مهندســان، کارگران، مشــاوران و مدیران فولاد مبارکه حاضر شوم و 
از زحمات مدیرعامل و ســایر مدیران و کارکنان پرتلاش و مخلص این شرکت 

قدردانى کنم.
رئیس جمهور ایران اســلامى با تأکید بر اینکه امروز تولید براى کشــور یکى از 
ضرورت هاى اساسى در حوزه هاى مختلف است، گفت: خوشبختانه موفقیت هایى 

در عرصه تولید داشته ایم که باید از بابت آن، خداوند متعال را سپاسگزار باشیم.
رئیســى تحقق اقتصاد مقاومتى را یکى از ضروریات کشور دانست و گفت: شرط 
اساسى تحقق این امر، استقلال در تولید و رشد آن است. این امر در صنایع مادر، 
ازجمله فولاد که زیرساخت رشد تولید است، اهمیت بیشترى دارد، زیرا رشد کمّى، 
کیفى و تنوع تولید در فولاد مى تواند موجب رشد بســیارى از صنایع پایین دست 
این حوزه شود و در پى رشد صنایع مادر است که رشد صنایع دیگر کشور، زنجیره 
ارزش افزوده را کامل مى کند و این امر در تکمیل زنجیره اشــتغال نیز مؤثر است. 
بسیار حائز اهمیت است که برنامه ریزى  فولاد مبارکه براى کامل کردن این زنجیره 

بسیار درست و قابل تقدیر است.
رئیس جمهور در ادامه ســخنان خود با تأکید بر اهمیت پیشگیرى از خام فروشى 
گفت: امروز در فولاد مبارکه برنامه هاى بســیار ارزشــمندى براى خود تأمینى و 
خودکفایى انجام شده و این اقدامات گام هاى بسیار مهمى به شمار مى رود. در نظر 
داشته باشیم مادام که یک صنعت، به عنوان مثال در حوزه آب، بتواند آب موردنیاز 
خود را از محل تصفیه پساب صنعتى و شهرى تأمین کند یا با اجراى پروژه اى نظیر 
انتقال آب از دریاى عمان به فلات مرکزى براى صنایع استان اقدام کند، به یقین 

گام مهمى در جهت خود تأمینى برداشته است.
وى با اشــاره به اهمیت ورود فولاد مبارکه براى احداث نیروگاه و به بهره بردارى 
رساندن این پروژه گفت: کار بزرگى که امروز در فولاد مبارکه رقم خورد بسیار مهم 
است؛ احداث نیروگاه به صورت مستقل براى صنعت با هدف گذارى 914 مگاوات 
تولید برق که امروز 307 مگاوات آن بهره بردارى شد، گام بسیار مهمى است. اینکه 
برق خانگى از برق صنعتى جدا باشــد و این صنعت بتواند برق خود را تأمین کند و 

همچنین اقدامات فولاد مبارکه در حوزه تأمین آب بسیار حائز اهمیت است.
رئیس جمهور در بخش دیگرى از سخنان خود گفت: تولید فولاد سبز یکى دیگر از 
اقدامات بسیار مهم براى کشور ماست که فولاد مبارکه در این مسیر گام برداشته 
است. فولاد ســبز براى کشور ما برخلاف بسیارى از کشــورها امکان پذیر است؛ 
بنابراین هر اقدامى که در مسیر تولید فولاد سبز برداشته شود مى تواند کشور ما را 

نسبت به سایر تولیدکنندگان این حوزه متمایز کند.
وى در بخش دیگرى از سخنان خود گفت: امروز در جریان بازدیدى که از فولاد 
مبارکه داشتیم، کارکنان این شرکت اذعان داشــتند که سلام ما را به مقام معظم 
رهبرى برسانید و بگویید کارگران اجازه نخواهند داد حرف شما روى زمین بماند 
و اجازه نخواهیم داد دشمن شاد شود؛ حتماً تولید کشور را ارتقا خواهیم داد و رشد 
تولید را در کشور به شرایطى خواهیم رســاند که مردم آرامش داشته باشند و شما 
کارنامه درخشان صنعت فولاد و سایر صنایع کشــور را پیش روى خود نظاره گر 
باشید. کارکنان با عزم و اراده پولادین، ایمان قوى و امید به آینده تلاش مى کنند.

آیت ا... رئیســى ادامه داد: امروز در بازدید کوتاهى که از فولاد مبارکه داشــتم، 
احســاس کردم کار در این مجموعه کاملاً با برنامه ریزى دقیق در حال پیشرفت 
است. برداشت من این بود که هدف گذارى هاى بسیار خوبى در این مجموعه انجام 
شده است. به خاطر داشته باشــیم مجموعه اى که هدف و برنامه، اراده پولادین و 
ایمان قوى دارد و گام هاى استوار برمى دارد حتماً به جایگاه برتر و جایى که در شأن 

اوست خواهد رسید.
وى ادامــه داد: در فولاد مبارکه براى زنجیره فولاد از ســنگ تــا رنگ و تا همه 
محصولاتى که در زندگى مردم بروز و ظهــور دارد، برنامه ریزى وجود دارد. این 
صنعت زیربناى بسیارى از صنایع است و در کشــور امید ایجاد مى کند. همچنان 

که مقام معظم رهبرى دو شرط اساســى ایمان و امید را به همه ما آموختند، امروز 
بحمدا... احســاس مى کنیم کارکنان مجموعه فولاد مبارکه دلى مملو از ایمان و 

امید به آینده دارند.
رئیســى در ادامه ســخنان خود با اشــاره به اقدامــات فولاد مبارکــه در حوزه 
مســئولیت هاى اجتماعى گفت: در واقع این اقدامات، ارزشمند است و ضرورت 
هم دارد در شرایطى که صنعت فولاد به لحاظ سودآورى براى صنایع پایین دست 
بسیار مؤثر است، شایسته است که منطقه پیرامونى خود و استان را نیز در زمینه هاى 
احداث جاده و پل، بهینه سازى بیمارستان ها و مدارس و سایر موارد موردنیاز یارى 

دهد.
رئیس جمهور در همین زمینه تصریح کرد: اگر طى سنوات گذشته در فولاد مبارکه 
سرمایه گذارى براى اجراى پروژه هاى جدید و محصولات خاص انجام نمى شد، 
قطعاً امروز ما در این نقطه از صنعت فولاد قــرار نگرفته بودیم؛ بنابراین اگر امروز 
نیز سرمایه گذارى نکنیم، در عرصه جهانى حرفى براى گفتن نخواهیم داشت. این 
راهبرد تمامى صنایع ازجمله خودروسازى و لوازم خانگى را نیز شامل مى شود. اگر 
در صنایع نفت و پتروشیمى نیز سرمایه گذارى نکنیم، خواهیم دید که در صنایع و 
میادین مشترك، سهم ما را به راحتى به سود خود جذب خواهند کرد و اجازه برداشت 

به ما نخواهند داد.
وى خاطرنشان کرد: با همکارى بسیار ارزشــمندى که بین فولاد مبارکه، وزارت 
صمت و وزارت نیرو صورت گرفته و همچنین حمایت هایى که سایر مسئولین در 
استان به عمل آورده اند، امیدواریم باهمت فولاد مبارکه در بخش آب و برق به خود 
تأمینى برسیم. این کار بسیار بزرگ و ارزشمند است و این نگاه را مورد تشویق قرار 

مى دهیم.
رئیس جمهور در بخش پایانى ســخنان خود بــه بهره بردارى رســیدن مرحله 

اول نیروگاه ســیکل ترکیبى 
فولاد مبارکه را مرهون تلاش 
همه کارگران، کارشناسان و 
مدیران فولاد مبارکه دانست 
و گفت: در فولاد مبارکه همه 
در کسب این افتخارات نقش 
دارند و باید به تلاش همه شما 
که در هر شرایط آب وهوایى 
کنار خطوط تولید، سختى ها 
را متحمل مى شــوید و براى 
کشور اقتدارآفرینى مى کنید 
بسیار ارزشمند است؛ ازاین رو 
از خانواده هــاى محترمى که 
صبورانه در کنار شما تلاش 
مى کنند، صمیمانه قدردانى 

مى کنم.

برنامه فولاد مبارکه 
براى پیشتازى در جهان 

حرکت به سمت فولاد سبز است
عباس على آبادى وزیر صمت هم در آیین راه اندازى فاز اول نیروگاه شهید حاج احمد 
کاظمى گفت: اگر با محدودیت گاز مواجه شویم، تولید نخواهیم داشت. گاز در حکم 
انرژى نیست؛ در حکم خوراك است؛ بنابراین برنامه اى که در فولاد مبارکه براى 

پیشتازى در جهان مطرح است این است که به سمت فولاد سبز برویم.
وى گفت: در قرآن کریم، اســم فولاد آمده اســت و این از معجزات قرآن است. 
چون فقط فولاد با فلزات دیگر متفاوت است و اگر حد معینى نیرو به آن وارد شود 

استحکامش بى نهایت مى شود.
على آبادى افزود: نکته دیگر آن که فولاد صنعت مادر اســت و بدون فولاد هیچ 
صنعتى نمى تواند شکل بگیرد؛ ولى تحولات بزرگى در مسیر فولاد قرار دارد که در 
بخشى حرکت کرده ایم و در بخش هاى دیگر نیز باید به عنوان پیشتاز حرکت کنیم.
وزیر صمت با اشاره به اینکه در دنیا فولاد بیشتر به دو روش کوره بلند و احیا مستقیم 
تولید مى شــود، گفت: ما در اینجا از احیا مستقیم اســتفاده مى کنیم؛ چون مزیت 
بهره مندى از گاز را داریم. اگر با محدودیت گاز مواجه شویم، تولید نخواهیم داشت.
وى در ادامه گفت: گاز در حکم انرژى نیست؛ در حکم خوراك است. آب در حکم 
خنک کننده نیست، در حکم مواد لازم براى تولید فولاد است؛ چون براى خواص 
مکانیکى به آن نیاز داریم؛ بنابراین برنامه اى که در فولاد مبارکه به عنوان پیشتاز در 
جهان مطرح است این است که به سمت فولاد سبز برویم. ما چون از احیاى مستقیم 

استفاده مى کنیم مى توانیم به فولاد سبز نزدیک بشویم.
وزیر صنعت، معدن و تجارت افزود: باتوجه به انرژى خورشیدى که براى تولید آن 

برنامه ریزى شده است این فرصت را خواهیم داشــت که هیدروژن تولید و آن را 
به خط لوله گاز تزریق کنیم و مصرف گاز را تــا نهایت ممکن کم کنیم و از همان 
تجهیزات براى تولید فولاد سبز اســتفاده کنیم که آلودگى محیط زیستى چندانى 

نخواهد داشت.
 

ما مدعى جایگزینى اقتصاد فولادى به جاى اقتصاد نفتى هستیم
محمدیاســر طیب نیا مدیرعامل فولاد مبارکه نیز در این آئین ضمن خداقوت به 
همه کارکنان فولاد مبارکه و پیمانکاران براى رکوردزنــى در راه اندازى نیروگاه 
شهید احمد کاظمى باکلاس F اظهار داشت: 70 درصد از تجهیزات این نیروگاه از 

قطعات و تجهیزات تولید داخل است.
وى افزود: همچنین لازم اســت از تمامى شــهداى ایران و قهرمانانى که رکورد 
انسانیت را در تاریخ ثبت کردند و شــهدایى که فارغ از افتخارات دفاع مقدس نام 

آن ها برکت آفرین و حماسه آفرین است قدردانى کنیم.
مدیرعامل فولاد مبارکه با بیان اینکه اصفهان خطه حماسه هاست، گفت: استان 
اصفهان که با تقدیم نزدیک به 23 هزار شهید، 10 درصد شهداى کشور را در دفاع 
مقدس به خود اختصاص داده است، امروز علاوه بر تمدن و فرهنگ تاریخى خود، 
توسط جوانان پیشتاز از منظر افتخارآفرینى صنعتى نیز با تولید نزدیک به 45 درصد 

فولاد کشور به عنوان قطب تولید فولاد ایران شناخته مى شود.
وى با بیان اینکه فولاد مبارکه به عنوان بزرگ ترین دستاورد صنعتى پس از انقلاب 
و مولود انقلاب طرح هاى توسعه خود را همواره با نام شهدا افتتاح کرده است، ادامه 
داد: مگا مدول هاى واحد احیا مســتقیم فولاد مبارکه به نام شهید حسین خرازى 
مزین شد؛ پس از آن نورد گرم 2 فولاد مبارکه به نام سردار سلیمانى کلید خورد و 
امروز جمع این سه رفیق بهشــتى با نام گذارى نیروگاه فولاد مبارکه به نام شهید 
احمد کاظمى، در این شرکت 

تجلى دوباره اى یافت.
وى اضافه کرد: عجیب نیست 
که بگوییم ایــن اتفاقات و 
افتتاح ها فتح خرمشهر دیگر 
در صنعت اســت. امیدوارم 
به برکت رشــادت هاى این 
عزیــزان، خیروبرکــت این 
نیروگاه براى مردم اســتان 
و تمامى کشور باشــد تا در 
فصل هاى پرمصرف شاهد 

خاموشى صنایع نباشیم.
طیب نیــا در ادامــه گفت: 
انقلاب اسلامى به ما آموخت 
که توکل بر خــدا و تکیه بر 
اراده ایرانــى راه برون رفت 
از مشــکلات خواهــد بود. 
امروز در شرایطى قرار داریم 
که فولاد مبارکــه به عنوان 
بزرگ ترین تولیدکننده فولاد غرب آسیا و شمال آفریقا در شرایط تحریمى و رکود 
جهانى در این صنعت و على رغم محدودیت هاى موجــود به اندازه تولید برخى از 
کشــورهاى جهان به تنهایى تولید فولاد دارد. ما در فولاد مبارکه به تنهایى اندازه 
کل کشور عربستان، اسپانیا، اتریش، استرالیا و مالزى فولاد تولید مى کنیم و نقش 
مؤثر فولاد مبارکه در رسیدن به جایگاه دهم در بین کشورهاى تولیدکننده فولاد 

در جهان، غیرقابل انکار است.
وى تصریح کرد: این در حالى اســت که قبل از انقلاب یک میلیون تن فولاد در 
کشور تولید مى شد و امروز شــاهد تولید 30 میلیون تن فولاد در کشور هستیم و 

ظرفیت 46 میلیون تنى امروز پابرجاست.
مدیرعامل فولاد مبارکه با بیان اینکه لازم است در همین زمینه از کلام رهبر معظم 
انقلاب استفاده کنم و اعلام کنم که امروز در صنعت فولاد کشور به قله ها نزدیک 
هستیم، ادامه داد: براى رسیدن به جایگاه هفتم جهانى بر اساس افق سال 1404 
مسیر چندان زیادى نداریم که اگر تابســتان گذشته و زمستان سال قبل با قطعى 

گاز و برق مواجه نبودیم، مى توانستیم رتبه هفتم جهان را نیز پشت سر بگذاریم.
وى اضافه کرد: ما امروز اگر در کشور موشــک نقطه زن داریم، باید اذعان داشته 
باشیم که فولاد زنگ نزن که سال گذشته در فولاد مبارکه موفق به تولید آن شدیم، 

دقیقاً به مثابه یک محصول راهبردى در صنعت دنیاست.
طیب نیا همچنین به تولیــد ورق فولادى براى تولید لوله هــاى انتقال گازترش 
در فولاد مبارکه اشــاره کرد و گفت: دشــمن به خیال خام خــود فکر مى کرد با 
تحریم کردن ما، پروژه هاى انتقال نفت و گاز ما را متوقف کرده است؛ اما موفق نشد 

و زمانى که از تحریم راه به جایى نبرد، ما را در سال گذشته مورد بزرگ ترین حمله 
سایبرى صنعت طى چند سال اخیر در دنیا قرار داد.

وى اضافه کرد: این حمله سایبرى از 14 ماه قبل براى فولاد مبارکه طراحى شده 
بود که به لطف خداوند در کمتر از 36 ساعت با ابتکاراتى که براى اولین بار در کشور 

صورت مى گرفت، جریان تولید مجدداً در فولاد مبارکه برقرار شد.
مدیرعامل فولاد مبارکه بــا بیان اینکه صنعت فولاد مبارکه همواره مشــکلات 
خود را با نگاه درون زا حل کرده است و چشمش به دست دولتمردان نبوده، اظهار 
داشت: فولاد مبارکه همواره تلاش کرده که خودکفا و خودتأمین باشد؛ صنعتى که 
کوچک ترین تا بزرگ ترین تأسیسات آن وارداتى بوده امروز با بومى سازى 100 هزار 
قطعه و تجهیز و مواد مصرفى به میزان 90 درصد خودکفایى در این حوزه رسیده و 

بومى سازى 98 درصدى را هدف گذارى کرده است.
وى گفت: در مراحل مختلف تحریم ، هریک از شرکت هاى اروپایى که تجهیزات 
موردنیاز شــرکت را به ما تحویل نداده بودند دائماً ســراغ مى گرفتند که آیا تولید 
شما همچنان پابرجاســت و وقتى مى دیدند که در این شرایط سخت کارکنان به 
دستاوردهاى بسیار ارزشمندى دســت یافتند و حتى افزایش ظرفیت را نیز شاهد 

بوده ایم تعجب مى کردند.
طیب نیا گفت: امروز نه تنها بســیارى از محصولات فولادى که قبلاً وارداتى بود 
در داخل فولاد مبارکه تولید مى شود، بلکه محصولات این شرکت در بسیارى از 

بازارهاى جهانى نیز عرضه مى شود.
وى در ادامه تصریح کرد: دشمن به خوبى مى داند توقف فولاد مبارکه یعنى توقف 
امید، توقف صنعت و توقف فولاد مبارکه یعنى ناامیدى کســانى که سهام فولاد 

مبارکه را در بورس خریدارى کردند.
مدیرعامل فولاد مبارکه تصریح کرد: فــولاد مبارکه به عنوان یکى از بزرگ ترین 
شرکت هاى بورسى ایران انتفاع بسیارى از مردم عزیز ایران را در بر دارد، فارغ از 
صندوق هاى استانى و سهام عدالت که زندگى میلیون ها نفر متأثر از آن خواهد بود 

و 30 درصد سهام فولاد مبارکه مربوط به آن ها است.
وى ادامه داد: طى 3 ســال گذشــته، بالغ بر 100 هزار میلیارد تومان ســود بین 
ســهام داران فولاد مبارکه که بین 60 تا 70 میلیون افراد مستقیم و غیرمستقیم 
هستند توزیع شده است که این امر علاوه بر دســتاوردهاى دیگرى است که در 

فولاد مبارکه از قبیل اشتغال حاصل شده است.
مدیرعامل فولاد مبارکه گفت: هدف ما در فولاد مبارکه فقط تولید فولاد نیست؛ ما 
هدفمان انسان سازى براى ساخت یک ایران آباد و آرمان ما و هدف تعریف شده ما 

خلق آینده اى بهتر براى ایران عزیز است.
محمدیاســر طیب نیا در ادامه گفت: اگر طلا و نقره مایه تفاخر اســت، فولاد نیز 
فلز مردم و مایه منفعت براى مردم اســت. در همین راستا در زمان شیوع ویروس 
کرونا فولاد مبارکه اکسیژن تولیدشده در شــرکت را به صورت رایگان در اختیار 

بیمارستان هاى درمانگر این ویروس و مردم شریف ایران قرار داد.
وى با اشــاره به فعالیت هاى فولاد مبارکه در حوزه مســئولیت هاى اجتماعى نیز 
گفت: امروز فولاد مبارکه در پروژه انتقال آب از دریــاى عمان به فلات مرکزى 
ســرمایه گذارى کرده و باکیفیت ترین نیروگاه را وارد مدار تولید کرده و پس از آن 

سرمایه گذارى در توسعه میادین گازى کشور را در دست اقدام دارد.
مدیرعامل فولاد مبارکه اضافه کرد: معتقدیم طبــق وعده الهى فولاد باید منافع 
مردم را دربر داشــته باشــد و به همین دلیل با ورود به توســعه ورزش اســتان، 
ورزشــگاه نقش جهان را تکمیل کردیم و در اختیار مردم شــریف اســتان قرار 
دادیم؛ همچنین امروز فولاد مبارکه در توســعه راه هاى اســتان و بهینه ســازى 
مدارس و احداث آن ها نقش آفرینى مى کند. اشــتغال مســتقیم و غیرمســتقیم 
380 هزار نفرى ایجاد کرده ایــم و مفتخریم از اینکه اعــلام کنیم امروز صنایع 
ما از کشتى ســازى تا کنسروســازى، از خودروســازى تا لوازم خانگى وابسته به 
محصولات فولاد مبارکه هستند. علاوه بر این باید به خاطر داشته باشیم صنعت 
فولاد یک صنعتِ صنعت ســاز است و حیات بســیارى از صنایع با صنعت فولاد 

آغاز شده است.
وى گفت: معتقدیم بر مبناى نظریه مقام معظم رهبرى باید صنعت، انسان ســاز 
باشد؛ یعنى برخلاف تئورى توسعه غرب، هدف ما در فولاد مبارکه فقط تولید فولاد 
نیست؛ ما هدفمان انسان سازى براى ســاخت یک ایران آباد و آرمان ما و هدف 

تعریف شده ما خلق آینده اى بهتر براى ایران عزیز است.
طیب نیا تصریح کرد: ما مدعى جایگزینى اقتصاد فــولادى به جاى اقتصاد نفتى 
هســتیم که امیدواریم با حمایت هاى همیشــگى رئیس جمهور که همواره تولید 
را رکن رکین اقتصاد قلمداد کرده اند و بــا حمایت هاى وزارت صمت، ازاین پس با 
محدودیت هاى انرژى و ارزى و صدور بخشــنامه هاى خلق الساعه مواجه نباشیم 
و بتوانیم افتخارات بیشترى براى کشــور رقم بزنیم. این تعهد ما به خون شهداى 
گرانقدر ایران اسلامى اســت که فولاد براى ایران بماند و فولاد مردان قله هاى 

جدید را فتح کنند.

رئیس جمهور در آیین راه اندازى نیروگاه شهید حاج احمد کاظمى شرکت فولاد مبارکه:

کار در فولاد مبارکه با برنامه ریزى دقیق در حال پیشرفت است


